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Värdegrund 
 
 

Svenska Kanotförbundets värdegrund handlar om organisationens 

 

förhållningssätt och grundläggande principer, vilka beteenden som är  

 

tillåtna samt hur vi ska förhålla oss till varandra och uppdraget.  

 

 

 

 

   

 

* Svensk kanot kännetecknas av ett ledarskap, som bygger på 

delaktighet, respekt för varandras roller och förmåga att 

kommunicera.  

 

 

* Vi ska vara öppna och välkomnar alla, oavsett nationalitet,  

 etniskt ursprung, religion, ålder, kön, sexuell läggning och vi 

motverkar alla former av kränkande särbehandling. 

 

 

* Vi visar öppenhet inför förslag och förändringar och utför uppdrag 

efter förmåga. 

 

 

*  Vi bemöter varandra på ett respektfullt sätt. 

 

 

*  Kanotidrotten ska ge livskvalitet, spänning, glädje och en positiv fritid. 

 

 

 

 

 
Värdegrund framtagen av 

Anne-Marie Karlsson och Birgitta Nilsson, 2008-01-20 
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Styrelsen 

Ordförande: Nils Johansson 

Styrelseledamöter  

Mattias Thernström, kassör 

Lovisa Sandström 

Jörgen Westerlind 

Karin Falk 

Maria Haglund 

Magnus Lindstedt 

Adjungerade 

Anders Danielsson, Generalsekreterare   

 

Styrelsen har haft 12 fysiska styrelsemöte varav ett 2-dagars samt årsmötet och 8 

telefonmöten. Mellan dessa har styrelsen arbetat med många områden exempelvis; 

 Fortsatt anpassning av verksamheten så att organisationen fungerar i alla delar. 

Arbetet med att nå målet Idrott hela livet och målen inom kanot 2.0. 

 Värdegrundsfrågor. 

 Diskussion om hur vi kan ”rationalisera” och göra rätt saker på ett enklare sätt. 

 Ekonomidiskussioner och hur vi kan öka intäkter och minska kostnader som inte är 

knutna till verksamhet är en ständig fråga. 

 Föreningsutveckling där det genom Dag Johanssons och Jonas Forsmarks arbete med 

utbildningsstrukturen och dess innehåll samt samarbetet med SISU bidrar till 

föreningsutvecklingen. Ett kvitto är att det har skett ett trendbrott gällande LOK-stöd 

och att antalet medlemmar i IoL fortsätter att öka. 

 Rapportering från föreningar av aktiviteter, medlemmar och föreningsinformation. 

 Kommunikation från respektive landslagsledning om allt från uttagningskriterier till 

information inför aktiviteter.   

 Kontakter med SOK, SISU, RF, ICF, ECA, Svenskt Friluftsliv, Pool 2Tusen, 

Idrottsalliansen, sportalliansen, SCS och Nyköpings kommun.   

  

Internationella mästerskapsmedaljer seniorer 

 

Datum Kanotist/lag Gren Mästerskap Valör Disciplin/distans 

2016-06-24 Helene Ripa Parakanot EM Guld K1 200 m 

2016-06-26 Petter Menning Sprint EM Silver K1 200 m 

2016-07-28 Damlandslaget  Drakbåt EM Silver Liten båt 2000 m 

2016-07-28 U24 herrar Drakbåt U24 EM Guld Liten båt 1 500 m 

2016-07-30 U24 herrar   Drakbåt U24 EM Guld Liten båt 200 m 

2016-07-30 Damlandslaget   Drakbåt EM Silver Liten båt 200 m 

2016-07-31 U24 herrar Drakbåt U24 EM Silver Liten båt 500 m 

2016-07-31 Damlandslaget   Drakbåt EM Guld Liten båt 500 m 

2016-09-21 Linnea Stensils Surfski U23 EM Guld SS1 

2016-09-21 Emil Torstensson Surfski U23 EM Guld SS1 
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Kommentar till den ekonomiska statusen och utvecklingen. 

Ekonomiska resultatet för året är bra. Ett överskott på drygt 200 tusen trots att nästan alla 

planerade aktiviteter genomförts.  

 

Intäkterna har ökat, det är främst stöd från RF. Sökta projekt från Svenskt Friluftsliv och RF 

har stämt väl överens med de mål styrelsen satt upp. Personalen har jobbat förtjänstfullt med 

projekten tillsammans med ideella krafter. Även några sponsorer har bidragit både med 

intäkter men främst uteblivna utgifter. Intäkter på genomförd utbildning har varit 120 tusen 

över budget och bidragit samtidigt som en del kostnader har tagits av samarbetspartners som 

ex tryck av Råd och Tips som Transportstyrelsen bekostat helt 2016. KG har gått bättre än 

budget delvis pga. av att vi kunnat använda två bussar varav en sponsrad av Börje Andersson 

under drygt halva året.  

 

Utgifter som inte använts fullt ut jämfört med budgeten är pengar där samarbete med Padling, 

ett norskt magasin, som aldrig tog fart. Många insatser har kunnat genomföras utan externt 

stöd och med ideella krafter med en lägre kostnad än budget. Kanot 2.0 drevs lokalt under året 

utan central samling.    

 

Några verksamhetskommittéer har dragit över budget något men överdraget har kunnat 

hanteras inom den totala budgeten.  

 

  

Internationellt 

Internationellt är vi representerade i ICF genom Magnus Karlsson Freestyle, Stefan 

Gustafsson i Maraton, Bo Berglund i Medicin, Anna Bjerkefors i Parakanot, Eva Lindmark i 

Polo, Ola Barthelson i Segling samt Johanna Rosen som sakkunniga inom parakanot. Inom 

ECA är Anna Bjerkefors och Johanna Rosen sakkunniga inom klassificering. Inom IDBF är 

Robin Magnusson representant i Technical Commission. 

Frågor som drivits internationellt; 

Centralt 

● Nordiskt samarbete på styrelse och kommitténivå. 

●  Ett utvecklat europeiskt samarbete inom ICF/ECA,  

●  OS 2020, jämställdhet mellan könen gällande antal medaljer. 

 

ICF Kanotpolokommittén (Eva Lindmark). 

● 2016 var fokus på VM i Sicilien och arbetssätt i kommittén. 

 

ICF Maratonkommittén (Stefan Gustavsson) 

 Utveckling av tävlingsform (kortvarv) och resultatgivning fortsätter med Sport 

Presentation, utveckling av TV- och Web-TV koncepten, arenan och 

kommentatorsarbete. Stefan har gjort en längre beskrivning i bilaga. 

 

ICF Medicinkommittén (Bo Berglund) 

 Fortsatt fokus åtgärder för att minska doping i tävlingsidrotten. 

 

ICF och ECA Parakanot (Anna Bjerkefors, Johanna Rosen) 

 Utveckling av kriterierna för klassificering av kanotister med funktionshinder främst 

inom Vaa. 
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IDBF Technical commission (Robin Magnusson) 

 Några av frågorna som behandlats har, tidtagning, åldersklasser och manualer för 

funktionärer. Robin har drivit frågan om ett gemensamt VM där ICF och IDBF 

samarbetar inte som nu med var sitt landslags-VM och klubblags-VM. Sverige är ju 

medlem i båda federationerna och kan verka i båda världarna.   

 

 

Kommittéorganisation; 

Kommitté Ansvarig i styrelsen Kommittéordförande 

Slätvatten Elit Jörgen Westerlind Börje Andersson 

Slätvatten Bredd Karin Falk  Magnus Mattsson Mårn 

Kanotslalom Elit Kent Antonsson/Maria 

Haglund 

Göran Hedström 

Kanotslalom Bredd Kent Antonsson/Magnus 

Lindstedt/Maria Haglund 

Soizick Lidström 

Freestyle/forspaddling/Rafting Kent Antonsson/Lovisa 

Sandström 

Magnus Karlsson 

Kanotpolo Elit Maria Haglund Eva Lindmark 

Kanotpolo Bredd Maria Haglund Erik Malmborg 

Kanotsegling Karin Falk Kalle Jonasson 

Drakbåt/Vaa Maria Haglund Anders Velin/Christoffer 

Carlsson 

Friluftspaddling/ Rekreation Anders Danielsson  Jonas Forsmark 

Surfski Mattias Thernström Jens H Bond/Richard Holm 

Ståpaddling (SUP) Magnus Lindstedt Johan Möller 

Disciplin Karin Falk Helén Lindblad Jonsson  

Utbildning Anders Danielsson Birgitta Nilsson 

Marknad   Nils Johansson Magnus Lindstedt 

Media Lovisa Sandström Dag Johansson 

Utrustning  Maria Haglund Anders Karlsson 

 

Särskilda verksamheter: 

Krishantering Nils Johansson, Lovisa 

Sandström 

Therese Andersson, Anders 

Danielsson 

Parakanot Maria Haglund/Eva Berglund 

Lindbäck 

Thomas Olsson 

Paddelpasset Anders Danielsson Jonas Forsmark 
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Nyckeltal 

 2016 2015 2014 2013 2012 2011 2010 

Anslutna föreningar 125 123 120  117  118 116 115 

Antal medlemmar 
18 450  17142 16040 

15 280 

IoL 

23 000 

13928 

IoL 

22 500 
22 000 22 000 

Föreningar anslutna i IoL 117  116 114 114  105 108 99 

Licensierade kanotister 

Män/Kvinnor 

567 

382/185 

646 

450/196 

 605  

455/150  

620 

463/157 

604 

459/145 

581 

453/128 

Kanotuthyrare (betalande)  86 96   104  97 unika 

+ filialer 

122 128 115 

Antal LOK-klubbar  63* 67 64 61 58 57 57 

LOK Antal 

deltagartillfällen (7-20 år) 
38 141*   

65 429 

32 964* 
69822 70362 75446 76021 71319 

LOK Antal 

deltagartillfällen (7-25 år) 

40 828* 72021 

36 224* 
77061 

 
   

Utbildningstimmar via 

SISU Idrottsutbildarna 
4 009  4 314 3 547 3 913 3 641 3 631 3 499 

* Endast statistik för vt   

Anställningar 

Kansliet har varit utlokaliserat under året där hemmet varit ett huvudsakligt arbetsställe. 

Samarbetet sköts digitalt, via telefon och vid arbetsmöten.  

 Dag Johansson, Luleå, Utvecklare, 100 % arbetsplats SISU/DF Norrbotten. 

 Jonas Forsmark, Julita (Katrineholm), Utvecklare Paddelpasset, 100 % delvis 

finansierad av projektmedel från Svenskt Friluftsliv, arbetsplats i Julita. 

 Anders Danielsson, Skellefteå, GS på 80 %. 

 Anders Karlsson, Örebro, Team Manager Sprint, 60 %. 

 Eva Berglund-Lindbäck, Stockholm, Elitkoordinator, 35 %. 

Kanotgymnasiet 

 Raimo Vähäsaari, Nyköping, Husfar KG, lönebidragsanställning. Den del av 

lönekostnaden som SKF har täcks till stor del av Nyköpings kommun.  

 På KG i Nyköping arbetar också Henrik Nilsson och Mats Johansen 100 %. Marcus 

Göthberg (85 % VT), Danny Hallmén (60 % terminstart tom oktober sen 50 % resten 

av året), Ludwig Andersson (25 % HT) anställda av Nyköpings kommun. 

Kaptener 

 Martin Hunter, Karlskoga, Headcoach Sprint, 75% tom november SOK finansierad.    

 Per-Erik Rönnestrand Förbundskapten sprint 50 % från oktober 

 Åsa Eklund Förbundstränare sprint 50 % från oktober. 

 Danny Hallmén Förbundstränare sprint 50 % från november finansierad av SOK. 

Vi har även ansvariga personer i de olika grenarna varav några är arvoderade andra helt 

ideella. Vilka de är framgår under verksamhetsgrenens verksamhetsberättelse. 
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Idrottslyftet 

Av 149 projekt sökta av 56 unika klubbar beviljades totalt 1 440 000 kr till 117 projekt sökta i 

54 unika klubbar. (Att jämföra med 2015 där 49 klubbar beviljades 1 063 000 kr) 

 

Mål 1-2 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter under 

kommande år 

Resultat 

Uppföljning av 

ekonomin är klart bättre 

genom de rutiner vi 

skapat men fortsatt 

fokus på förenklingar 

och snabb uppföljning 

är viktig.   

Halvårsbokslut genomförs. Uppföljningen har förbättrats. 

Inlämnade redovisningarna 

har blivit tydligare. 

Halvårsbokslut har 

genomförts.  

Kontraktera 1-2 nya 

sponsorer 

Marknadskommittén har 

praktiska ansvaret. 

Vi har några sponsorer Errea 

Wallenius Wilhelmsen och 

T2data som större sponsorer. 

Vi har sponsorer på 

kanot.com. 

Marknadskommittén har inte 

kommit igång som önskat. 

Upprätthålla det 

nordiska samarbetet 

Säkra att Nordiskt möte 

genomförs, där den praktiska 

nivån i form av tävlingar/läger 

sköts av respektive gren. GS är 

ansvarig. 

Nordiskt möte har hållits – 

grenkontakterna fungerar 

liksom paddelpassamarbete. 

Bidrag från Svenskt 

Friluftsliv för att kunna 

driva friluftsdelen inom 

SKF. 

Utredning om kriterierna i 

Svenskt Friluftsliv pågår. GS 

har ansvaret. 

GS var ordförande för 

utredningen och den har 

lämnat ett förslag till Svenskt 

friluftslivs styrelse som 

beslutat om justerade normer 

för 2018. 

Teambildning  

Personal, inklusive 

RIG. 

Inom kommittéerna och 

mellan kommittéerna 

 

Fortsatt utveckling av rutiner 

för samarbete och 

arbetsfördelning. 

Arbetet är påbörjat och 

fortsätter 2017. 

110 anslutna 

kanotuthyrare.” 

Genom kontakt med uthyrare 

som ännu inte är anslutna och 

fortsätta utveckla 

samarbetsnyttan i 

organisationen.   

 Målet är inte nått men 

förutsättningarna för KC har 

utvecklats. Vi har fortsatt de 

förbättringar vi påbörjade 

2015 men antalet är 86. 

Öka antalet klubbar 

med 2 samt öka antalet 

klubbar med flera 

discipliner och med 

verksamhet som kan 

emot kanotister med 

funktionshinder. 

Fortsatt kontakt med våra 

befintliga klubbar och ta kontakt 

med föreningar som inte är 

medlemmar nu men har 

kanotverksamhet samt med 

personer som vill starta en 

Vi har nått målet men 

fortsätter verka för fler 

medlemmar.  
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förening. Utvecklaren är 

ansvarig. 

Beskrivning av målen 

1-2 år 

Planerade aktiviteter under 

kommande år  

Resultat 

Fortsatt utveckla 

förbundets hemsida och 

kanotguiden samt 

sociala medier. 

Styrelsen ansvarar för 

helheten och kommittéerna för 

de grenspecifika delarna. 

 

Vi har tagit flera steg i rätt 

riktning bl.a. genom 

projektstöd från Svenskt 

friluftsliv men arbetet 

fortsätter. 

LOK stöd, SISU, 

medlemsantal i Idrott 

On Line. 

Fortsätt informera klubbarna 

om vikten av att söka LOK-

stöd, SISU studietimmar och 

lägga in alla medlemmar i 

Idrott On Line.  

 

Vi har ökat de aktuella 

siffrorna men arbetet 

fortsätter. 

Stärka 

elitverksamheten i alla 

discipliner. 

Elitkoordinatorn stöttar främst 

discipliner Parakanot, SUP, 

Surfski och Drakbåt. 

Vi har sett en positiv 

utveckling med bl.a. 

representation på Paralympics 

och medaljer på Surfski-EM. 

Rekrytera fler ledare. 

Projektet ”Låt kvinnor 

ta plats” hjälper oss nå 

målet minst 40 % 

kvinnor i alla delar av 

vår verksamhet. 

Fortsatt söka ledare för alla 

uppdrag, funktioner och 

uppgifter som behöver lösas 

med beaktande av 

jämställdhetsmålet. 

Vi har ökat antalet ledare och 

ideellt engagerade ledare i 

våra kommittéer har närmat 

sig jämställdhetsmålet och är 

nu ca 39 %. 

Kanot 2.0 Kanot för alla inom 

kanotföreningens ram fortsätter 

att utveckla vår verksamhet. 

Dag Johansson är ansvarig. 

Vi har sett en positiv 

utveckling där flera föreningar 

samarbetat med SISU i sin 

klubbutveckling. Arbetet 

fortsätter. 
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Mål 3-4 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter under 

kommande år 

Resultat 

Vi ska ha regattabanor 

med internationell 

kvalité. 

Fortsatt dialog med klubbar och 

kommuner med sprintbanorna 

för att bidra till en positiv 

utveckling. 

Örkelljunga närmar sig en 

regattabana. 

Vi ska kunna genomföra 

internationella tävlingar 

i Sprint, Maraton, 

Slalom, Kanotpolo och 

Freestyle. 

Fortsätter utvidga samarbete 

med närliggande länder. 

Stimulera klubbar att se 

möjligheter. 

Dalslands Kanotmaraton är en 

internationell tävling men ingen 

ny aktör 2016. 

Fungerande 

distrikt/region-

verksamhet som stärker 

klubbarnas verksamhet. 

Föra dialog med distrikt/region. 

Målet är även att stärka 

samarbetet mellan distrikten.  

Distriktssamarbetet har 

utvecklats. Kanske bildas 

Västra Kanotförbundet.    

Skapa ett fungerande 

register för samtliga 

utmärkelser, 

vandringspriser etc. på 

internet, som förbundet 

ansvarar för. 

 Slutföra påbörjat arbete. Visst arbete har gjorts men 

målet är inte uppnått än. 

Ordna en fungerande 

resultatdatabas på nätet 

där samtliga resultat 

från sanktionerade 

tävlingar lagras. 

Utse någon drivande att hitta 

långsiktig lösning. ERT har 

senare tids sprintresultat. 

Antydningar till framsteg under 

slutet av 2016 som ska fortsätta 

2017. 

 

 

I vårt arbete ska vi också löpande ges möjligheter till jämställt och jämlikt arbete.  

 

Nedskrivet av Anders Danielsson 
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Kanotcentraler   
 

Ansvarig: Jonas Forsmark,  

 

Mål 1-2 år,  

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter  Genomförda aktiviteter och 

resultat 

Fortsätta arbete med listan 

från 2014-konferensen. 

Målsättningen är att avsluta 

eller ha påbörjat alla 

punkter under 2016. 

Kommunikation med KC samt 

KC-träff 

 

Många punkter har klarats ut 

och KC-konferens är 

genomförd.  

 

 Fortsätta utveckla 

www.kanotguiden.se, 

enligt Projektansökan och 

önskemålen från 

Kanotcentralerna.  

 Vi har fått medel och 

skrivit kravspecifikation 

till programleverantören. 

 Kanotguiden som APP 

ingår. 

 Arbete med 

kommunsamverkan för 

att sprida Kanotguiden 

och marknadsföra 

Godkända 

Kanotcentraler. 

Upphandla programmering av 

Kanotguiden.  

Programmeringsarbete är 

genomfört enligt plan men 

utvecklingen fortsätter.  

 

Kommunsamverkan har 

påbörjats, men ytterligare 

arbete krävs.  

 Starta ”100-klubben” – 

tävling om att paddla flest 

leder i Sverige. 

 Varje Godkänd 

Kanotcentral bidrar med 

en led i sin närhet, info 

kommer! 

Ta fram en app och föra dialog 

med KC. 

 

Arbetet med App slutfört, 

sammanställning av leder som 

kan räknas in pågår. 

Starta en besöksgrupp så att 

vi kan besöka alla KC var 3:e 

år och bättre föra en 

kontinuerlig dialog och 

utveckling. 

Personer som vill ingå söks. 

 

Vi har besökt fler KC 2016 

men vi behöver öka 

besöksfrekvensen för att nå 

målet. 

Sätta upp en databas för att 

underlätta kontakter och 

dokumentation kring alla 

Kanotcentraler. 

Programmering. Genomfört.   
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Lansering av 

bokningsprogram för 

kanotcentraler. 

 

Programmering. Genomfört. 

Rekrytera fler kanotcentraler. 

 

Kontakta de som hyr ut 

kanoter.   

Vi har inte prioriterat frågan 

2016   

Nya insatser för 

marknadsföring, service, 

kvalitet och intern 

kommunikation. 

. 

Skapa rutiner för 

kommunikation, utveckla 

Kanotguiden mm.  

En uppgift som aldrig blir klar 

men steg i rätt riktning har 

tagits.  

 

Nedskrivet av Jonas Forsmark och Anders Danielsson 
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Friluftsverksamheten   
 

Ansvarig: Jonas Forsmark,  

 

Vår handlingsplan säger den största delen av verksamheten bedrivs lokalt i klubbar och vid 

kanotcentraler. Centralt ska SKF driva säkerhetsfrågor och sammanställa de erfarenheter 

som kommer fram vid verksamheten inom och utom landet. Samarbete med andra 

organisationer inom Svenskt Friluftsliv eller myndigheter som Transportstyrelsen och 

Naturvårdsverket stärker vårt arbete. 

 

Under 2016 har Jonas Forsmark varit heltidsanställd med fokus på utbildning-, motions-, 

rekreation- och friluftsverksamhet. Prioriterat har varit säkerhet och samarbete med externa 

intressenter.   

 

All vår verksamhet ska genomsyras av säkerhet och hänsyn till naturen så att vi kommer ifrån 

diskussioner om och inskränkningar i allemansrätten.  

 

Mål 1-2 år,  

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter  Genomförda aktiviteter och 

resultat 

Samarbete med 

Transportstyrelsen     

 

Broschyren ”Råd och tips till 

dig som vill paddla kanot” ska 

uppdateras och göras i en 

engelsk version.    

Genomfört, första upplagan 

20 000ex tog slut men ny 

upptryckt liksom en engelsk 

version. Broschyrerna finns 

även att ladda ner på vår 

hemsida. 

Vi fortsätter vårt samarbete 

med Transportstyrelsen och i 

det samarbetet ingår att delta 

i Sjösäkerhetsrådets 

säkerhetsarbete med målet att 

sänka antalet omkomna 

genom drunkning.  

 

Vi har en arbetsgrupp som ska 

se över kanotrelaterade 

olyckor.  

Arbetet i arbetsgruppen är 

slutfört. Ytterligare 

utbildningar kommer att tas 

fram utöver ex Grundläggande 

säkerhets och räddningsteknik 

som är klar. 

 

Vi är på gång med att i 

samarbete med 

Sjösäkerhetsverket upprätta 

en olycksstatistik med 

kanoter inblandade för att 

kunna sprida kunskap om 

förebyggande av 

olyckstillbud.  

 

Vi planerar även en möjlighet 

att anmäla tillbud via 

www.kanot.com  

Vi samarbetar med 

Transportstyrelsen och 

sjösäkerhetsrådet. 

 

Vi har i samarbete med 

Transportstyrelsen en bra 

statistik på olyckor och 

olyckstillbud som krävt hjälp 

från ex sjöräddningen. 

 

 

 

 

Det går att anmäla 

olyckstillbud via 

www.kanot.com  

    

Vi kommer att medverka i 

Flytvästens dag i maj. 

Delta 

 

Vi har deltagit och gjort 

insatser bl.a. på hemsidan.  

http://www.kanot.com/
http://www.kanot.com/
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Vi har genom Svenskt 

Friluftsliv fått projektpengar 

för att utveckla bl.a. 

säkerheten för grupper som 

paddlar på ex 

konfirmationsläger. Vi är på 

gång att ta fram ett anpassat 

utbildningssystem och 

kommer att erbjuda 

ledarutbildning. 

 

Ta fram material och utbilda 

utbildare. 

Genomfört.   

Ta fram underlag för att 

underlätta för våra 

medlemsorganisationer att ta 

fram egna säkerhetsplaner.  

 

Ta fram underlag som 

säkerställer att vi ger rätt stöd. 

Till del genomfört. 

Upprätta bra kontakter med 

utbildningsinstitutioner som 

utbildar inom friluftssektorn 

med målet att ta till oss 

kunskap och dela våra 

kunskaper och utbildningar 

med andra.  

Ta kontakt med lämpliga 

personer för att upprätta ett 

samarbete. 

Vi har kontakt exempelvis med 

Älvdalens Utbildningscenter 

och Realgymnasiets 

branschråd.  

Vi håller på att återupprätta 

ett system där vi kan besöka 

och stödja våra kanotuthyrare 

så att verksamheten håller 

hög kvalité.  

Besöka fler KC Till del genomfört. 

Vi kommer även att driva ett 

projekt för att skolungdomar 

ska lära sig mer om paddling 

med målet att fler ska få upp 

ögonen för kanot genom 

Paddelpasset. Även här 

bidrar projektpengar från 

Svenskt friluftsliv till 

möjligheten att driva 

projektet. 

Kontakta klubbar som 

samarbetar med skolor.   

Genomfört enligt plan, det 

fortsätter i projekt form även 

2017 och 2018.   

Vi vill få fler kanotister som 

behärskar både teknik, 

säkerhet och har känslan för 

naturen och allemansrätten. 

Ett steg är att utbilda 

instruktörer som kan utbilda 

inom friluftspaddlingen. Ett 

samarbete med 

Storbritannien har påskyndat 

utvecklingen. Även 

samarbete med övriga 

Norden hjälper oss nå målen. 

Ta fram ledarutbildningar samt 

utveckla kunskapen om hur vi 

kan få kunskap om ex 

allemansrätten att slå igenom i 

praktiskt beteende. 

Ledarutbildning har tagits 

fram. 

 

Det forskningsprojekt vi 

planerat för att bättre förstå hur 

inlärning som påverkar 

beteende gällande naturhänsyn 

startar först 2017. Samarbete 

med meriterade forskare är 

etablerat.  
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Vi vill utveckla kanotguiden 

ytterligare så att fler leder 

finns väl beskrivna. Vi har 

fått projektbidrag från 

Svenskt Friluftsliv som 

möjliggör en utveckling.  

 

Vi kommer att söka 

samarbete med kommuner så 

att de leder som finns kan 

hittas via Kanotguiden.    

. 

Programmering 

 

 

 

 

 

 

Kontakter med kommuner 

Genomfört enligt plan. 

 

 

 

 

 

 

Arbetet är påbörjat, kontakt är 

etablerad med ett par 

kommuner.  

Kanotguiden ska även finnas 

i en engelsk version så att 

våra utländska gäster ska ha 

större möjligheter att ta del 

av informationen. 

Översättning och 

programmering 

Genomfört  

Delta i samarbeten inom 

Friluftsektorn. 

Vara aktiva inom Svenskt 

Friluftsliv och samarbeta med 

andra medlemsorganisationer.  

Vi är aktiva och deltar i möten, 

även med ex riksdagsgruppens 

friluftsnätverket. 

Försöka påverka 

utbildningsnormerna inom 

friluftsektorn. 

Vara aktiva inom lämpliga 

forum.  

Jonas är ordförande i 

Föreningen för 

utbildningsnorm för 

naturguider. 

 

. 

 

 

 

Nedskrivet av Jonas Forsmark och Anders Danielsson 
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Utbildningskommittén  
 

Ansvarig: Birgitta Nilsson och Anders Danielsson,  

 

Kommitténs sammansättning och arbete: 

Ledamöter i kommittén har varit Nenad Martinis, Birgitta Nilsson, Linus Ahlin Hamberg, 

Annelie Lindström samt Anders Danielsson.  

Adjungerade har varit Jonas Forsmark och Dag Johansson som genomfört det mesta av 

arbetet. 

 

Utbildningskommittén har haft två fysiska möten och tio telefonmöten.     

Träffarna har planerats med utgångspunkt från vår beslutslogg. 

 

 

Mål 1-2 år,  

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter  Genomförda aktiviteter och 

resultat 

Tränarutbildningar som 

förnyats ska genomföras 

regelbundet.  

 

Föreningarna ska ha 

möjlighet att välja på redan 

förutbestämda dagar utifrån 

resursteamets möjligheter. 

 

 

Kurser ska planeras och 

inbjudan ska gå ut till tränar-, 

ledar- och aktivitetskurser.   

 

Planera för och genomföra 

utbildningar tidigt. Helger för 

utbildning har avsatts så att de 

inte kolliderar med stora 

tävlingar.  

 

5 Lekande Kanot (45 

deltagare) 

1 Levande Kanot (7 deltagare) 

1 Ledande Kanot (8 deltagare) 

5 Teknikkliniker 

3 Turledare 1 (30 deltagare)  

1 Forsinstruktör I (6 deltagare) 

1 BC Coach level 1 (9 

deltagare) 

1 BC Coach level 2 (4 

deltagare) 

3 GSRT (22 deltagare) 

3 Första Hjälpen för Kanotister 

(28 deltagare) 

4 Examinatorsutbildningar (19 

deltagare)  

 

Kurserna levande och 

ledande kanot ska 

kompletteras med 

grenspecifika delar i fler 

grenar. 

 

Utbildningskommittén har 

kontakt och driver frågan med 

bl.a. resursteamet se senare 

punkt.  

Arbete pågår men är inte 

slutfört.  

Modulsystem byggs upp och 

ut med målet att kunna 

samordna kurser för att nå ett 

bättre underlag och använda 

de synergi- och 

utvecklingseffekter vi får när 

olika former av kanot möts. 

Det blir även lättare att 

komplettera sina kurser för 

att nå bredare kompetens. 

Arbetet kommer att slutföras 

och presenteras under 2016. 

 

Dag och Jonas har jobbat hårt 

med uppdraget. Vi är inte helt i 

mål men har tagit flera steg i 

rätt riktning. 
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Resursteamet - projektet är 

integrerat i ordinarie 

verksamhet  

 

 

Utöka resursteamet för att 

klara behovet av fler 

utbildningar (matchning av 

personella och materiella 

resurser till efterfrågan) 

Teamet behöver utvidgas med 

personer från alla 

verksamhetsgrenar och 

expertkunskap behöver tillföras 

för att nå målet.  

Utbildning av kursledare 

genomförs i fler grenar.  

 

Under 2016-2017 är det 

realistiskt att vi ska köra en 

utbildarutbildning till för ffa 

Lekande och Levande Kanot i 

de grenar som anmäler 

lämpliga utbildare. 

 

Resursteamet har utökats med 

ytterligare några utbildare 

under 2016. 

Idrottslyftet ger resurs till 

utbildning och den används 

fullt ut i föreningarna främst 

för ledar-, tränarutbildning. 

 

Information sprids till 

föreningar och utbildningar 

anordnas. 

Genomfört och kunskapen 

börjar finnas hos föreningarna. 

Idrottslyftet är en bra resurs för 

att genomföra olika 

utbildningsinsatser. 

Information om 

postgymnasial utbildning 

RIU (Riksuniversitet) och 

EVL (Elevvänliga lärosäten) 

publiceras på hemsidan 

troligen via länk till RF: s 

information. 

Erfarenheter från kanotister på 

plats, kommer att samlas in när 

verksamheten har påbörjats. 

Verksamheten är fortfarande i 

sin linda så sammanställningen 

är inte gjord.  

80 % av våra föreningar har 

ett samarbete med SISU 

Idrottsutbildarna. 

 

Vi informerar våra föreningar i 

alla lämpliga sammanhang.  

45 % (56 klubbar) har ett 

samarbete med SISU 

Idrottsutbildarna.   

KG har kompetens och 

erfarenhet och är ett naturligt 

utvecklingscentrum för 

gymnasieungdomar och deras 

tränare.  

 

 

KG är också en integrerad 

del av SKF: s elitverksamhet. 

Ge eleverna en bra utveckling 

under gymnasietiden. 

Informera om det arbete som 

bedrivs på KG. Årligen erbjuda 

högstadieelever som satsar på 

kanot att besöka KG. 

 

I samarbete med berörda 

elitkommittéer skapa ett 

nätverk, där KG- tränarna, 

grenkommittéerna, 

kraftcentrena och 

förbundskaptenerna har 

regelbunden kontakt. 

Samtliga tränare har under året 

deltagit i olika former av 

fortbildning.  

 

Helgträff är genomförd med 

potentiella framtida elever 

samt deras tränare/föräldrar. 

 

Ett antal träffar har genomförts 

mellan KG-tränare och olika 

personer från elitkommitté och 

förbundskaptener. Dock inget 

formellt nätverk med 

deltagande från alla nämnda 

delar. 

Paddelpasset är en naturlig 

del av SKF:s verksamhet. 

 

 

Utbildningar genomförs för 

examinatorer på nivå 1-4 gul, 

grön, blå och röd. Examinator-

erna examinerar kanotister. 

Vi har utbildat examinatorer på 

nivå 1-4 främst inom 

havskajak, och canadensare. 
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Samarbete sker med andra 

organisationer och 

intressenter. 

 

Svart nivå översätts klart och 

utbildningar startas i några 

grenar. 

 

Examinatorer finns i hela 

landet och inom de största 

grenarna.  

 

Examinationshandledning 

görs klara för alla nivåer.  

 

 

Marknadsföring till KK, 

uthyrare och externa 

intressenter gör att ”alla” 

känner till Paddelpasset.   

    

 

 

Samarbetspartners söks aktivt 

och avtal tecknas. 

 

 

Utbildningar på svart nivå 

genomförs i någon gren som 

kan bedrivas i Sverige. 

 

Nytt registreringssystem 

tillämpas fullt ut så att vi klarar 

administrationen. 

  

Den trycks upp i det antal som 

behövs för att uppdatering 

snabbt ska få genomslag. 

 

En uppdaterad broschyr ”Råd 

& tips till dig som vill paddla 

kanot” finns och ska 

distribueras till klubbar, 

kanotcentraler och försäljare av 

kanoter. 

  

 

 

Vi har samarbete med flera 

externa intressenter. 

 

 

Översättningsarbetet är 

genomfört, men examination 

startade inte 2016 på nivå 5.   

 

Registersystemet fungerar. 

 

 

 

Arbetet inte slutfört men vi har 

närmat oss målet och tryck 

sker vid behov. 

 

Målet är nått, broschyren är 

tryckt i ny upplaga eftersom 

den första upplagan tagit slut.  

 

Öka säkerhet vid alla typer 

av paddling.  

 

 

Säkerhetsmanual utarbetas 

och säkerhetsarbete i klubbar 

och hos kanotuthyrare 

inventeras 

 

 

Projekt för att nå skolan, 

konfirmationsläger mm söks 

av Svenskt friluftsliv 

 

Samarbete sker med 

Transportstyrelsen och 

sjösäkerhetsrådet. 

 

Ny utbildning: Grundläggande 

säkerhet och räddningsteknik. 

Kursledare utbildas under 2016 

och de första utbildningarna 

genomförs. 

 

Ansökan är gjord och beviljad, 

projektet genomförs 2016- 

2018. 

 

  

 Ett bra samarbete pågår. 

 

 

 

Arbetet genomfört men det 

återstår att förmedla kunskapen 

om möjligheterna till alla 

föreningar och KC. 

 

 

Ansökan beviljades och år ett 

av tre är genomfört. 

 

Ett uppdaterat material för 

tävlingsarrangörer finns. 

 

Vi kompletterar SISU 

Idrottsutbildarnas 

grundmaterial med 

grenspecifika delar. 

Verksamhetskommittéerna ger 

underlag för uppdatering. 

 

 

 

 

Arbetet inte slutfört.  
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En väl fungerande hemsida 

angående utbildningar. 

 

SKF:s Resursteam och 

paddelpassexaminatorer ska 

kunna logga in och hämta 

uppdaterade dokument.   

 

 

Inte klart. Arbetet är påbörjat. 

Nya kurser, en ny 

utbildningsstruktur och 

utveckling av ett modulsystem 

har varit fokus. Flera av de 

kurser som erbjuds 

publicerades under 2016 för 

våren 2017.   

   

 

Mål för förbundskaptenernas 

kompetens är att de ska vara 

insatta i och arbeta i linje 

med våra utvecklingsverktyg. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De bör ha utbildning 

motsvarande GIH/IH/ETU. 

Om den saknas, påbörjas en 

sådan utbildning under 

uppdragstiden. 

Utbildningskommittén 

informerar berörda 

elitkommittéer om förväntade 

kunskaper på de som får 

uppdrag som kaptener.  

Kaptener ges möjlighet till 

träffar där 

utvecklingsverktygen 

diskuteras med utgångspunkt 

från den träning som bedrivs 

med de aktiva.    

 

 

Tillhandahålla fortbildning till 

kaptenerna, genom att avsätta 

medel i budget, samt informera 

om vilka utbildningar som 

finns. 

Ge kaptenerna möjlighet att 

delta i fortbildning genom att 

avsätta medel i budget, samt 

informera om vilka 

utbildningar som finns. 

 

Genomfört en hel del samtal 

med olika förbundskaptener, 

dock inte i alla grenar. Flera av 

Förbundskaptenerna inom 

Sprint och Maraton deltog 

under året på SKF:s Utbildning 

Levande Kanot. En del 

förbundskaptener deltog även 

vid andra typer av fortbildning, 

så som SKF:s Tränar- och 

Ledarkonvent och även andra 

externa träffar/utbildningar. 

 

Erbjudande om fortbildning 

har getts och mottagits. Det är 

en ständig process eftersom vi 

får nya ansvariga ledare för 

våra verksamheter. 

 

Nedskrivet av Anders Danielsson 
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Elitkommittén slätvatten 
 

Ansvarig:  Börje Andersson. 

 

Ledamöter:  Ingela Nordenberg, Anna Ed, Max Ed och Kent Åke Lundberg. 

 

Styrelsens representant: Jörgen Westerlind. 

 

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 

EK har hållit tolv protokollförda möten varav två F2F i Nyköping respektive Linköping. 

Dessutom ett icke protokollfört arbetsmöte där linjerna för vår organisation efter OS lades 

upp.  

Mötet i Linköping var över två dagar. Första dagen internt inom EK där vi enades om 

arbetssätt, arbetsfördelning och principer för framtiden. Andra dagen med den nya 

landslagsledningen för att enas om en plan för kommande säsong. 

 

Arbetsledning: 

Börje har lagt mycket tid på arbetsledning och kontraktsskrivning tillsammans med Anders 

Danielsson. Detta för de resurspersoner som knyts till verksamheten. 

 

Dialogen med SOK: 

Även denna har tagit mycket tid i anspråk från Börje. I arbetet med att skapa en framtida och 

mera offensiv organisation har dialogen med SOK varit intensiv. 

 

Landslagsledning över OS: 
Martin Hunter var förbundskapten för A-laget över OS i Rio. 

Pablo Grate var den externa resurs som följde honom på resan fram till OS, men som tyvärr 

inte fick följa med till Rio. Pablo lämnade uppdraget i och med den nya organisation som 

byggdes upp. 

 

Landslagsledning efter OS: 

EK var drivande i rekrytering och tillsättande av den nya landslagsledningen.  

Per Erik Rönnestrand är ny kapten och i sitt värv får han stöd av Åsa Eklund, Danny Hallmén 

och Peter Orban. 

 
Resurspersoner: 

Säsongen 2015/16 

Team manager: Anders Karlsson  

A-lag:  Pablo Grate 

Maraton: Danny Hallmén 

U23: Jonas Berggren 

Juniorer: Björn Ljungberg 

Transporter Zäta Zetterström 

 

 

Nedskrivet av: Kent Åke Lundberg 
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Verksamhetsberättelse slätvatten bredd för 2016 
 

 

Ansvariga:  

Magnus Mattsson-Mårn 

Alexandra Nielsen 

Annika Nielsen 

Gunnar Castmo 

Karin Johansson 

Laszlo Csordas 

Stenne Olsén 

 

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 

Månatliga telefonmöten, fysisk träff i oktober, på tävlingsarrangörsträffen och i samband med 

vissa tävlingar.  

 

 

 

Mål 1-2 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och 

resultat 

1. Tävling: Väl samordnat 

tävlings- och 

lägerprogram 

 

Genomförande av ökad 

regional 

tävlingsverksamhet, bl.a. 

genom Idrottslyftet. En 

deltävling i SUC 

regional/lokal. SUC 2.0.  

Lokal SUC genomförd. Total 

ökning med 30 % ungdomar på 

denna tävling jämfört med vanlig 

SUC. Bedöms som 

framgångskoncept.  

2. Fortsatt samordning 

tävling/träning/utbildning. 

 

Slätvattenkalender väl 

uppdaterad på hemsidan. 

Läger i samband med 

maraton-SM om möjligt. 

Inget läger i samband med 

maraton-SM. Istället 

besättningsläger före 

Besättningsregattan. 

3. Fler arrangörer, fler 

tävlingsplatser 

Fler regionala tävlingar 

under enkla former. 

Den lokala SUC:en ökade antalet 

arrangerande klubbar. 

4. Ännu bättre arrangörer. Planeras 

bandomarutbildning. 

Bandomarutbildning prövas i 

samband med 

tävlingsarrangörsträff 2017. 

5. Tävling och IT: Lättare, 

snabbare och säkrare 

anmälningar 

Kommittén tar ansvar för 

registervård. Intresse för 

arbete med utveckling 

efterfrågas. Separat ERT-

utbildning. 

Basal ERT-utbildning genomförd i 

samband med Besättningsregattan. 

En grupp att arbeta med 

förbättringar i ERT utsedd, aktivitet 

2016-17. 

6. SKF:s hemsida i 

slätvattens tjänst. 

Hemsidan officiell väg för 

information från 

slätvatten. Reportage från 

10 tävlingar och läger per 

år. 

Varit reportage från ungefär 10 

tävlingar och läger under året. 
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Mål 3-4 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

7. Ökad ungdoms-

verksamhet i 

föreningarna, fler 

tävlingsverksamma 

klubbar. 

 

Använda förbundets 

kanotskolekoncept. Lokala 

tävlingar. 

 

Bl.a. DM i Skåne/Småland med över 

100 deltagare 2016. Fortsatt 

stimulerande av lokala tävlingar. 

8. Fler tränare. 

 

Regionala tränarnätverk, fr.a. 

där kraftcenter inte finns. 

Förbundets utbildningsverksamhet 

genomförs fortsatt. 

9. Ännu bättre tränare 

och kanotister 

Fortsätta med tränarkonvent. 

Bredd perspektiv viktigt. 

Välbesökt tränarkonvent. 

10. Tävlings- och 

lägerutbud som 

motsvarar behov. 

Tävling/läger som ger många 

steg i kanotkarriären. 

Fortsatt satsning på förbundets 

utbildningskoncept. 

11. Kanot i media Förbundets hemsida med 

levande slätvattensdel. 

Behövs ansvariga inom slätvatten för 

vår del av hemsidan. 

 
Mål 5-8 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

12. Vision: Fler 

paddlar mer. 

 

Samverkan förbund-klubbar, 

bredd-elit med gemensamma 

målsättningar. 

 

Alla ovanstående åtgärder. Ny vision 

övervägs. 

 
Övriga genomförda aktivitet för kommittén: 

1. Tävlingsarrangörsträff samordnas med tränarkonvent januari 2017. 

2. Besättningsläger i juni tillsammans med Besättningsregatta. 

3. SM-föreläsning inställd pga. sjukdom, kommer istället i samband med 

januarikonventet. 

4. Tävlingsprogram klart senare i oktober. 

 

 

 

                                        Nedskrivet av Magnus Mattsson-Mårn 
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Juniorlandslaget Sprint 
 

Ansvarig kapten: Björn Ljungberg 

 

Genomförda aktiviteter  
Läger 

Datum Plats Antal ledare/ansvarig Antal aktiva Transportsätt 

18-20mars Malmö 1 8 eget 

6-9juni Nyköping 2 16 Eget 

9-12augusti Katrineholm 2,5 16 Eget 

   

Tävlingar 

Datum Plats Antal ledare Antal aktiva Transportsätt Resultat 

27-

31juli 

Minsk 2 8 Flyg K2-Junior damer – 4a i B-

final 

K4-Junior damer – 3a i B-

final 

K2-Junior herrar – Ströks 

pga sjukdom 

K4 – Junior Herrar Ströks 

pga sjukdom 

13-14 

augusti 

Lahti 2 16 Buss + Båt 6-Silver  

5-Brons 

 

Kommentar till uttagningar: Mycket problem med sjukdomar under tävlingssäsongen, både 

under VM och NM. 

 

Deltagare   

Aktiv Klubb Tävling 

Andersson, Anton Nyköping KK VM+NM 

Andersson, Filip Nynäshamn NM 

Andersson, Melina Bråviken KK VM+NM 

Johansen, Alva Nyköping KK VM+NM 

Kernen, Dennis Nyköping KK VM 

Johanna Kühne  Fagervik KK NM 

Lagerstam, Julia Malmö KK VM+NM 

Löf, Jessica Tibro NM 

Nilsson, Jacob Lödde KK NM 

Olander, Villiam Lödde KK VM+NM 

Olofsson, Hugo Malmö KK VM+NM 

Orban, Theodor Lödde KK NM 

Pålsson, Gustav Lödde KK NM 

Sackbrock, Hanna Jönköping KK NM 

Torudd, Alexandra Halmstad KK NM 

Williams Thorén, Vera Kungälvs KK VM 

Wedebrand, Adam Lidköping KK NM 
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Ledare Björn Ljungberg VM+NM, Daniel Sundström VM, Alexandra Nielsen NM 

Nedskrivet av Björn Ljungberg 

Maratonlandslaget 
 

Ansvarig kapten: Danny Hallmén 

 

Mål och måluppfyllnad 

 

Mål 2016 

 Att bygga vidare på "nystarten" som maraton fått och fortsätta bygga ett starkt och 

internationellt konkurrenskraftigt lag. Under mästerskapen och världscupen slåss den 

svenska truppen om topp 10-placeringar och medaljer. I världsrankingen tar fler 

svenska kanotistister högre placeringar. 

 

 Bygga vidare på nystart - Intresset för maraton har fortsatt att öka på seniornivå, med 

bl.a. återigen deltagarrekord på SM i Seniorklassen herrar, samt deltagarrekord 

senior damer sedan minst 15 år!  

 Slåss om Topp 10 och medalj - Det har vi gjort under både Amsterdam, Världscup, 

EM, DKM och delvis VM. 

 Klättra i världsrankingen - Rankingen är ännu inte sammanställd än, men Emma 

Andersson bör ligga relativt högt upp. 

 

Processmål 2016 

- Som ledning ska vi tillse rättvisa och adekvata uttagningstävlingar 

- Som ledning ska vi vara informativa och försöka skapa trygghet gentemot våra aktiva 

- Som ledning ska vi arrangera bra, förberedande träningsläger inför de större mästerskapen 

- Som ledning ska vi arrangera ett träningsläger före och efter tävlingssäsongen, med 

målsättning att skapa gemenskap, gruppdynamik och inspiration för 2016 och 2017 års 

trupp. 

- Som ledning ska vi arbeta för att inspirera svensk kanot att börja och fortsätta med maraton 

- Som aktiva, öka förståelsen för de fysiska kraven för maraton och utifrån det förädla sin 

träning. 

 Ledningen har arbetat med samtliga processmål. 

 

Genomförda aktiviteter  
 

Läger 

Datum Plats Antal ledare Antal aktiva Transportsätt 

3-10/1 Bruksvallarna - Skidläger 2 20 Bil 

13-16/6 Borensberg - EM-läger 2 12 Bil 

30/8-2/9 Borensberg - VM-läger 1 9 Bil 

21-28/10 Mallorca - Höstläger 1 8 Flyg 

    

Kommentar till aktiviteter: 

Likt förra året arrangerades två mästerskapsläger dit ytterligare deltagare inbjöds för sparring. 

Borensberg fortsätter leverera som träningslägerort i de fallen. Ett tidigt skidläger 
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arrangerades med större bredd dit även en del sprintpaddlare bjöds in och efterfrågan var stor. 

Till hösten arrangerades ett delvis sponsrat träningsläger, utöver planerad verksamhet, med 

fokus på gruppsammanhållning och alternativ träning. 

Tävlingar 

Datum Plats Ledare Aktiva Transport Resultat 

16-19/4 Amsterdam - WCS 1 5 Minibuss K1S H- 12:a 

K1S H- 29:a 

K1S H - 40:e 

K1S D - 5:a 

K1S D - 8:a 

29/6-4/7 Pontevedra - EM 2 7 Flyg K1U23 D - 9:a 

K1U23 H - 7:a 

K1U23 H - 9:a 

K1J H - 10:a 

K1J H - 23:e 

K1S H - 14:e 

K2J H - 9:a 

14-17/7 Valladolid/Sanabria - K4 - 4 Flyg K4S H - 5:e 

28/7-1/8 Vila Verde - WC 1 2 Flyg K1S H ST - 21:a 

K1S D ST - 12:a 

K1U23 H - 6:a 

K1S D - 11:a 

8/8 Bengtsfors - WCS 1 3 Bil K1S H - 1:a 

K1S H - 2:a 

K1S D - 2:a 

14-19/9 Brandenburg - VM 2 10 Flyg K1U23 D - 15:e 

K1U23 D - 16:e 

K1U23 H - 11:a 

K1U23 H - 12:a 

K1J D - 19:e 

K1S D - 13:e 

K2S H - 14:e 

 

Kommentar till tävlingar: 

Det har varit en lång säsong med varierande och många aktiva fördelade på olika 

landslagsuppdrag. Detta för att inspirera och pusha rätt aktiva på rätt landslagsuppdrag. 

Genomgående stabila resultat som de flesta gångerna uppfyllt lagets mål. Säsongens 

höjdpunkter gällande resultat var segrarna på DKM, samt ett fint EM med många topp-10 

placeringar.  

 

 

Deltagare   

Aktiv Klubb 

Adam Wedebrand Lidköpings Kanotförening 

Alexander Öström Skellefteå Kanotklubb 

Anna Zagorska Bengtsfors BOIS 

Anton Andersson Nyköpings Kanotklubb 

Emil Svensson Bråvikens Kanotklubb 

Emil Torstensson Bråvikens Kanotklubb 

Emma Andersson Huskvarna Kanotklubb 
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Fabian Paldanius Jönköpings Kanotklubb 

Hanna Höij Stockholms Kajakklubb 

Isak Forsberg Västerås Kanotförening 

Joakim Lindberg Finspångs Kanotklubb 

Julia Seger Stockholms Paddlarklubb 

Marcus Andersson Lidköpings Kanotförening 

Michaela Jonsson Lindblad Kajakklubben Eskimå 

Moa Ringqvist Brunnsviken 

Nils Thoresson Västerås Kanotförening 

 

 

Ledare   

 

Danny Hallmén 

Jörgen Westerlind 

Johan Johansson 

Magnus Ljungberg 

Björn Granstedt 

 

Nedskrivet av Danny Hallmén 
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Landslaget Senior Sprint  
 

 

Senior Sprint (Senior och U23) 

 

Ansvarig kapten: Martin Hunter 

Team Manager: Anders Karlsson (På hemmaplan.) 

Team Leader: Pablo Grate 

Utmanare Ansvarig: Emil Björnskär 

Support Staff: Nikola Lukic (SOK Video/Sport science), Zäta Zetterström (Driver) 

Assistant Coach Florida: Jörgen Westerlind 

 

 

Genomförda aktiviteter  

 

Läger/Samlingar 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal aktiva 

30 jan-12 april Vårläger Florida 3 st 16 st 

April -Maj Samträningar inför OS Kval och 

WC 1 och 2  

1 st 18 st 

Juni Samträning inför EM Moskva 1 st 11 st 

Juli-Aug Samträning inför OS Rio 1 st 4 st 

29-30 okt Upptaktsmöte Nyköping 4 st 23 st 

10nov-4 dec Höstläger Portugal 4 st 14 st 

15-20 dec Skidläger Östersund 2 st 12 st 

    

 

 

Tävlingar 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal 

aktiva 

Resultat 

18-19 maj OS Kval Duisburg 

Tyskland 

3 st 9 st Linnea Stensils 2a 

K1 200m(Kvalade till OS) 

Karin Johansson/Sofia 

Paldanius 1a K2 500m 

(kvalade till OS) 

 

Erik Sandbacka/Christian 

Svanqvist 7a K2 200m 

Martin Nathell 5a Semifinal 

K1 1000m  

  

Albert Petersson/Joakim 

Lindberg 6a Semifinal K2 

1000m  
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Klara Andersson 7a Semifinal 

K1 500m  

 

20-23  maj Duisburg Tyskland  3 st 11 st Karin Johansson/Sofia 

Paldanius 7a A-final 

K2 500m 

Klara Andersson 5a A-final  

K1 1000m Linnea Stensils 4a 

B-final K1 200m  

Petter Menning 1a B-final 

K1 200m 

Erik Sandbacka 3a C-final 

K1 200m 

Karin Johansson 3a C-final 

K1 500m 

Martin Nathell 4a C- Final 

K1 1000m  

Joakim Lindberg/Albert 

Pettersson 8a C-final K2 

1000m 

Joel Elenius/Johan Lilja  

6a B-final K2 200m 

K4 200m 8a Semifinal 

27-29 maj World Cup 2  

Racice Tjeckien 

4 st 15 st Linnea Stensils 5a A-final 

K1 200m 

Karin Johansson 8a A-final 

K1 500m 

Joakim Lindberg 12a K1 

5000m 

Karin Johansson/Sofia 

Paldanius 1a B-final 

K2 500m 

Moa Wikberg/Hanna 

Johansson 9a A-final 

K2 200m 

Linnea Stensils/Karin 

Johansson/Moa 

Wikberg/Hanna Johansson 6a 

A-final K4 200m  

Joel Elenius/ Johan Lilja/ 

David Johansson/ Jesper 

Melvinger 8a A-final K4 

200m 

Erik Sandbacka 2a B-final 

K1 200m 

Linnea Stensils 3a B-final 

K1 500m 

Joel Elenius/Johan Lilja 5a B-

final K2 200m 



Sid 29 

 

Jonny Blixt 3a C-final 

K1 500m 

Joakim Lindberg 8a C-final 

K1 1000m 

Jonny Blixt 8a Semifinal K1 

1000m 

Martin Nathell/Joakim 

Lindberg/Jonny Blixt/Henrik 

Strand 8a Semifinal K4 

1000m  

Moa Wikberg/Hanna 

Johansson 9a Semifinal 

K2 500m 

Martin Nathell/Henrik Strand 

7a Semifinal K2 1000m 

 

 

24-26 juni EM Moskva 2 st 13 st Petter Menning 2a A-final  

K1 - 200m 

Linnea Stensils 7a A-final 

K1 – 200m 

Joel Elenius & Erik 

Sandbacka 6a A-final  

K2 – 200m 

Karin Johansson 7a A-final 

K1 – 500m 

Karin Johansson 6a A-final 

K1 – 5.000m 

Joakim Lindberg 8a A-final 

K1 – 5.000m 

Karin Johansson & Sofia 

Paldanius 6a A-final 

K2 – 500m 

Erik Sandbacka 9a B-final 

K1 – 500m 

Martin Nathell & Henrik 

Strand 6a B-final  

K2 – 1.000m   

 

12-17 aug OS Rio De Janeiro, 

BRA 

3 st 4 st Linnea Stensils 7a A-final 

K1 – 200m  

Karin Johansson & Sofia 

Paldanius 1a B-final 

K2 – 500m  

Karin Johansson 6a – B-final 

K1 – 500m  

Petter Menning 4a B-final 

K1 – 500m  
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Aktiva som tävlat för landslaget under säsongen   

Aktiv Klubb 

Sofia Paldanius Jönköpings Kanotklubb 

Linnea Stensils Vaxholms Kanotsällskap  

Karin Johansson Lidköpings Kanotförening 

Klara Andersson KK Bris Varberg 

Moa Wikberg Karlstad Paddlarklubb 

Hanna Johansson Arvika Kanotklubb 

  

Petter Menning Vaxholms Kanotsällskap  

Erik Sandbacka Vaxholms Kanotsällskap  

Christian Svanqvist Karlstad Paddlarklubb 

Joel Elenius Luleå Kajakklubb 

Johan Lilja Lidköpings Kanotklubb 

Martin Nathell Ängelholm Kanotklubb 

Albert Pettersson Södertälje Kanotklubb 

Joakim Lindberg Finspång Kanotklubb 

Jonny Blixt Bråvikens Kanotklubb 

Henrik Strand Luleå Kajakklubb 

Jesper Melvinger Finspång Kanotklubb 

David Johansson Oxelösund Kanotklubb 

 

 

Ledare som deltagit under säsongen 

 

Martin Hunter Head Coach 

Pablo Grate Coach/Team Leader 

Anders Karlsson Team Manager 

Jörgen Westerlind Coach 

Markus Oscarsson Coach för Petter Menning 

Zäta Zetterström Chaufför 

Dietist Linda Bakkman 

Nikola Lukic (SOK Video/Sport science)   

 

 

 

 

  

 

Nedskrivet av Anders Karlsson 
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Forspaddlingskommittén 
 

Forspaddlingskommittén har under 2016 bestått av:  

Ordförande: Maria Lindgren.  

Ledarmot: Robin Hammaräng, Marcus Schaefer, Erik Rehn, Anders Wredendahl, Linda Falk.   

 

Freestylelandslagets kapten: Magnus Karlsson  

 

 

Teknikkliniker 21-22 juli & 29-30 juli  

Teknikkliniker för medel till relativt erfarna paddlare utfördes i Fänforsen, Björbo. Klinikerna 

var avsedda att utöva och öka kunskaper inom freestylepaddling och river running. Kliniken 

bestod av 5 deltagare + instruktör. Efter ombyte spenderade gruppen tid åt att träna mer på att 

hitta lämpliga linjer i forsen och ta ut riktmärken för att på vattnet lättare kunna hålla sig till 

den tänkta vägen ner för forsen. Under vägen ner för forsen uppmuntrades surf på vågor och 

valsar.  Resterande del av passet skedde vid valsen i fänforsen där det även finns en liten våg 

för den som vill ha omväxling och snällare surf. Upplägget under freestyleträningen var som 

så att varje person fick individuell coaching mellan åken i valsen.  Allt som allt var deltagarna 

nöjda och kom med positiv feedback. Instruktörer var Erik Rehn och Max Karlsson.  

Familjehelg För tredje året i rad ordnades den 12-14 augusti familjepaddling i Dala-Floda. Ett 

tjugotal deltagare från några månader gammal till +50 paddlade, simmade och lekte i den 

nedre delen av Lissfors. Helgen är uppskattad av både ungdomar och barn som inte paddlar så 

ofta, likväl som av paddlande föräldrar som får tillgång till både barnpassning och en bra 

miljö att locka sina barn ut i forsen.  

 

Norrlandsturen  

Traditionen i Norrland fortsätter. Trollforsarna i Piteälven bjöd på naturcamping, med 

varierande väder men ovanligt få mygg. Ett 30-tal paddlare samlades från bland annat 

Göteborg, Stockholm, Uppsala, Sundsvall, Umeå och några lokala paddlare från trakten. Då 

temperaturen ofta låg en bit under 20 grader och regnet föll tungt var alla glada över att 

Anders Gilles bastutält som användes flitigt under kvällarna för att hålla värmen uppe. Alla 

var väldigt glada att återse bland annat Paltvalsen, Glashällen, Benbryteforsen och 

Creekingdeltat, samt stämningen som bara går att hitta där bredvid selet vid Trollforsarna.  

  

 

Ungdomsläger  

Fjolårets succéläger kommer tillbaka till Dala-Floda. I år var det sammanlagt 19 deltagare i 

åldrarna från 10 till 17år, uppdelade i tre olika grupper. Liksom förra året utgick lägret från 

Lissfors.  

Nybörjargruppen som var överlägset störst, fick lära sig grunderna, ha kul på vattnet och 

komma iväg på sin första tur på nybörjarvänliga Noret. I nybörjargruppen deltog fyra 

ensamkommande flyktingbarn som är medlemmar i Floda FF.   

Mellangruppen som redan har lite erfarenhet av paddling, fick komma ner i kajakerna igen 

och slipa på sin teknik innan de fick prova på att paddla Kärringforsen.  

Den avancerade gruppen tränade freestyle hela veckan, mestadels i valsen i Lissfors men 

även i det berömda Hällhole i Fänforsen. Veckan gick fort, och lämnade mersmak åt alla 

inbladade.  
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Tävlingar  

Under 2016 genomfördes Master of water av Floda forsfarare och SM i freestyle och 

kajakcross. Samtliga tävlingar genomfördes i Lissfors. Master of water satsade i år på de 

yngre deltagarna med bl.a. mini masters där yngsta deltagare var 2år! I samband med MOW 

firade Floda FF 40års jubileum med en stor middag med över 100 deltagare.  

SM titeln i herrar seniorer i både freestyle & kajakcross vann Max Karlsson, Örebro KF. 

p.g.a. för få deltagare genomfördes endast herrar seniorer.   

 

 

Ungdomsläger i Åmsele  

Åmsele Forspaddlare med Forspaddlingskommittén och Kanotslalomkommittén arrangerade 

ungdomsläger i Åmsele. Det var 17 ungdomar med på lägret från olika forspaddlingsklubbar i 

Sverige. Forspaddlingskommittén hade Maria Lindgren som ledare på lägret. Maria höll i 

prova-på slätvattensfreestyle då flera av deltagarna aldrig suttit i en freestyle kajak innan. 

Passen avslutades med att öva forssäkerhet i form av att simma fors och kasta kastlina. Maria 

tog även med en grupp till Trollforsarna i Vindelälven för allmän forspaddling, där deltagarna 

fick läsa vatten och träna på att paddla stor fors. I övrigt paddlade deltagarna slalom i Åman 

och i Vindelälven, hade fyspass på land mm.  

  

 

Nedskrivet av Forspaddlingskommittén  

2016-09-21  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sid 33 

 

 

 

Freestylelandslaget seniorer 
 

 

Ansvarig kapten: Magnus Karlsson 

 

Genomförda aktiviteter  
 

Läger 

Datum Plats Antal 

ledare/ansvarig 

Antal 

aktiva 

Transportsätt 

10 – 16 Jan Hurley (GBR) 0 1 Flyg & Bil 

28 Apr – 2 Maj Jelenia Gora (POL) 0 1 Bil 

16 – 25 Maj Plattling (GER) 1 1 Flyg & Bil 

1 – 21 Jun CO & OK (USA) 1 1 Flyg & Bil 

30 Aug – 12 Sep Graz (AUT) & Prag (CZE) 0 1 Bil 

15 – 25 Sep Salt & Sort (ESP) 0 1 Bil 

14 – 21 Nov Hurley (GBR) 1 1 Flyg & Bil 

 

    

 

Tävlingar 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal 

aktiva 

Transportsätt Resultat 

26 – 28 Maj Plattling 

(GER) 

1 1 Flyg & Bil K1H freestyle: 8:a 

K1H squirt: 2:a 

3 – 4 Jun Lyons, CO 

(USA) 

1 1 Flyg & Bil K1H freestyle: 6:a 

9 – 12 Jun Vail, CO 

(USA) 

1 1 Flyg & Bil K1H freestyle: 4:a 

9 – 11 Sep Prag 

(CZE) 

0 1 Bil K1H freestyle: 4:a 

16 – 18 Sep Salt 

(SPA) 

0 1 Bil K1H freestyle: 4:a 

19:e Nov Hurley  

(GBR) 

1 1 Flyg & Bil K1H freestyle: 1:a 

20:e Nov Hurley  

(GBR) 

1 1 Flyg & Bil K1H freestyle: 4:a 

 

 

Kommentar till uttagningar: 

Landslagsplats erbjuds aktiva med kapacitet eller potential att nå semifinalen på 

internationella mästerskap. 

 

 

Deltagare   

Max Karlsson Örebro Kanotförening 
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Nedskrivet av Magnus Karlsson 
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Freestyle - utvecklingslandslaget 
 

 

Ansvarig kapten: Magnus Karlsson 

 

Genomförda aktiviteter  
 

Läger 

Datum Plats Antal 

ledare/ansvarig 

Antal 

aktiva 

Transportsätt 

30 Maj – 21 Jun Colorado (USA) 1 2 Flyg & Bil 

18 – 22 Jul Lissfors (SWE) 1 3 Bil 

1 – 5 Aug Åmsele (SWE) 1 1 Bil 

30 Okt – 4 Nov Nottingham (GBR) 1 3 Flyg & Bil 

16 – 21 Nov Hurley (GBR) 1 2 Flyg & Bil 

 

 

Tävlingar 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal 

aktiva 

Transportsätt Resultat 

1:a Jun Golden, CO 

(USA) 

1 2 Flyg & Bil K1H junior 

freestyle: 3:a 

3 – 4 Jun Lyons, CO 

(USA) 

1 2 Flyg & Bil  

9 – 12 Jun Vail, CO 

(USA) 

1 2 Flyg & Bil  

16 – 19 Jun Salida, CO 

(CZE) 

1 2 Flyg & Bil K1D junior 

freestyle: 2:a 

20:e Nov Hurley  

(GBR) 

1 2 Flyg & Bil K1H kadett 

freestyle: 1:a 

 

 

Kommentar till uttagningar: Ungdomar som brinner för freestyle samt har potential att ta en 

plats i juniorlandslaget om något/några år identifieras på Forspaddlingskommitténs breddläger 

i Lissfors. Dessa ungdomar erbjuds en plats i utvecklingslaget. 

 

 

Deltagare   

Jon Persson Floda Forsfarare 

Alvina Skogman Åmsele Forspaddlare 

Hugo Wredendal Örebro Kanotförening 

 

Ledare   

Maria Lindgren Åmsele Forspaddlare 

Anders Wredendal Örebro Kanotförening 

 

 

 

Nedskrivet av Magnus Karlsson 
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Parakanot   
 

 

Parakommittén: Thomas Olsson (ordförande), Louise Winckler (bredd-friluftsliv), Tommy 

Karls (elit/tävling) 

Ilona Jonsson(neuropsykologiska frågor), Eva Berglund-Lindbäck (övergripande frågor). 

 

 

Kort beskrivning av kommitténs arbete: 

- Fyra telefonmöten har genomförts samt ett antal informella inte protokollförda. 

- Upprättande av en mer informativ flik under parakanot på SKFs hemsida. 

- Genomfört sponsoravtal med DHR/väst på 40 000 kr. 

- Deltagande på Olympic Day i 4-5 juni Malmö med information om parakanot.  

- Friluftsledarutbildning på Bosön 1-12/7 Brunnsviken med deltagare från parakanot. 

- Motionsträning med tränare på Brunnsviken samarbete RG/BKK/SKF vid 10 tillfällen.  

- Prova-på läger med RG i Valjeviken med både nyskadade och personer med 

funktionsnedsättningar sedan längre tid och deltagare från parakanot. 

- Rikstäckande information till RG om bättre paddelmaterial och utrustning (t.ex. anskaffning 

vingpaddlar, fotstöd). 

- 2 st skolklasser med NPF diagnos har provat-på paddling i Örnsberg KK 

- Regelbundna paddelkvällar för personer med NPF diagnos på Örnsberg KK  

 (NPF=Neuropsykiatriska funktionsnedsättningar) 

- Uppstart för information till nyskadade via RG: s uppsökar-program. 

- Diskussion om framarbetande av en enkel folder om parakanot. Att beskriva stegen från 

nybörjare till snabbare paddling.  

- RF har tilldelat SKF och GIH ett elitforskningsprojekt från RF för 

parakanotister/sprintkanotister med fokus på kraftmätning i kanot på vatten där rekrytering 

från bredd till elit ingår. 

- En doktorandtjänst har tillsatts på GIH i parakanot för utveckling inom klassificering. 

- Ett antal nyrekryteringar bedöms vara på gång 5 personer har visat klart tävlingsintresse.  

- Drakbåtspaddling med kälkhockey landslaget genomfört i Örnsberg 11 juni. 
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Parakanotlandslagets verksamhet 2016 

Paralandslaget har bestått av: 

Henrik Emanuelsson, Tibro Vaa (kl.3) 

Helene Ripa, Brunnsviken K1 (kl.3) 

Filip Silvstrand-Olsson, Lidköping K1 (kl.2) 

Ledare: Tommy Karls, tränare (Portugal, Jönköping, VM Duisburg) 

Eva Berglund-Lindbäck, ledare (VM Duisburg initialt) 

Conny Edholm, hjälptränare (Jönköping, Filip S och Helene R) 

Pablo Grate, ledare EM Moskva 

Henrik Nilsson, tränare och ledare inför Paralympics 

 

Följande verksamhet har genomförts: 

- Varmortsläger Newport Beach 17/1-20/2 Filip Silvstrand (egen bekostnad). 

- Varmortsläger, Portugal 19-28/3 för hela laget med Tommy Karls som ledare (egen 

avgifter). 

- Helgläger Jönköping 22-24/4 för hela laget med Tommy Karls och Conny Edholm (egen 

avgifter). 

- VM samt Para-OS uttagning i Duisburg med ny klassificering 15-19/5 (egenavgifter). 

- EM i Moskva 22-27/6 ledare Pablo Grate. 

- Henrik Emanuelsson deltagande EM drakbåtspaddling i Rom 26-29 juli. 

- Paralympics Rio 7-18/9 Helene Ripa samt Henrik Nilsson. 

 

Resultat (VM samt Para-OS uttagning i Duisburg) 

Helene Ripa 9:a K1 200m kl3 (och kvalificerad till Paralympics) 

Henrik Emanuelsson 9:a Vaa 200m kl3 

Filip Silvstrand 9:a B-final K1 200m kl2 

 

Resultat: EM i Moskva 

Helene Ripa 1:a K1 200m kl3 

Filip Silvstrand 4:a K1 200m kl2 

 

Resultat: Paralympics Rio 

Helene Ripa 5:a K1 200m kl3    

 

 

    Nedskrivet av Thomas Olsson 
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Drakbåtskommittén för stöd och bredd/elit  
 

Ansvarig: Anders Velin 

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 

 

Kommittén består av följande (2016): 

Anders Velin ordförande 

Robin Magnusson 

Cecilia Velin 

Christoffer Carlsson 

Katarina Forsberg 

Annica Löf 

Birgitta Lagerholm 

Thomas Lundblad 

Birgitta Ericksson 

 

Arbetet har genomförts enligt följande i kommittén: 

- Telefonmöten 4 st. Facebook-diskussioner i DRACO. Mailade frågeställningar och 

delar från exempelvis elitkoordinator som vi gemensamt hittat svar/lösningar på och 

meddelat förbundet.  

- Projektarbeten med ansvariga och grupper, exempelvis i frågor som berört tester, 

kravanalys, utvecklingstrappa och VM. Där vi reviderat och slutfört arbeten med 

kravanalys och utvecklingstrappan. 

- Vi arbetar med RF:s elitstöd och samarbetar med Bosöns testlabb. Vi har tillsammans 

tagit fram en ny typ av testmetod som vi är ensamma om i världen. Detta inkluderar 

individuella tester på land i drakbåtsliknande förhållanden. I dessa tester mäts ett antal 

faktorer som påverkar prestationen, exempelvis maxpuls, vo2max, laktatnivå, effekt, 

distans, uthållighet och loppdisposition. Därutöver har vi mätt acceleration, hastighet 

samt frekvens med hjälp av mätutrustning från Bosön på våra landslagsläger. Vi har 

även arbetat med Anneli Östberg i mental coaching som vi fått finansierat via RF. 

- Stora delar av vårt arbete är för landslagen och för att ge dem det stöd de behöver, 

men vi jobbar också med breddfrågor i exempelvis SM-frågor, stödja klubbar, nya 

aktiva, tester på Bosön etc. 

- Vi är på plats och stöttar på EM/VM och framför allt hjälps åt med allt före och under 

tävlingar, men även en hel del andra arbetsuppgifter såsom bokningar av resor, 

ekonomi, transporter/boende, mat med mera.  

- Vi har jobbat en hel del med rollfördelningar för de arbetsuppgifter som finns inom 

kommittén. 

- Vi har tagit fram ett kompendium för de aktiva inför 2017 som snart kommer delges 

(på nästa läger). Där kan de aktiva se kalender för läger, krav, tester, uttagningar etc. 

inför kommande säsong. 

- Vi kommer att jobba in nya medlemmar i kommittén kommande höst/vinter. 
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Mål 1-2 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

13. Antal deltagare 

 

Söka fler duktiga kanotister 

som vill satsa på drakbåt. 

Skaffa sponsorer.  

Testläger för nya aktiva. 

Läger med ”förevisning” av 

hur man skall genomföra 

styrketester på hemmaplan. 

 

Eftersom seniorlandslaget tog 9 

medaljer på EM 2015 i Auronzo så 

erhöll drakbåtskommittén 90 000kr att 

använda till ungdomssatsningar. Totalt 

har 55 ungdomar fått delta i 

kostnadsfria läger på Bosön, vilket 

gjort att vi breddat vår 

ungdomsverksamhet då över 90 % 

fortsatt med drakbåt efter detta.  

Genomfört läger för att söka aktiva för 

EM/VM-satsningar och planerat för 

första samträningen inför 2017. 

Testbatteriet är format och fastlagt för 

landslagen.  

Genomfört SM-tävlingar där många 

nya aktiva och klubbar fick chansen att 

prova på. Med en final på 500 meter 

som var hur spännande som helst och 

mellan 1-3 i topp skiljde det bara 

hundradelar. 

Kravanalys reviderad och översänd till 

förbundet. 

Utvecklingstrappan för drakbåt 

inskickad till förbundet. 

14. Antal tävlingar 

 

SM i Hofors med flera nya 

klubbar och aktiva, bra lopp 

och spännande finaler.  

Körde med U24, senior och 

masters på EM 2016. 6 

medaljer i mycket tuff 

konkurrens. 

Ca 130 st drakbåtsaktiva i 

verksamheten under 2016, 

med flera nya som tillkommit. 

Genomfört SM under kanot-SM i 

Hofors, första SM i drakbåt! 

Genomfört EM i Rom, Italien (6 

medaljer) 

Genomfört VM i Moskva, Ryssland.  

15. Utvecklingstrappa 

 

Reviderat utvecklingstrappan 

för drakbåt. 

Inskickad våren 2016. 
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Mål 3-4 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

16. Antal deltagare 

 

Vara i topp på samtliga 

distanser inom drakbåt. 

Få med Drakbåt i SUC. 

Fortsätta med 

ungdomsaktiviteter inom 

Drakbåt. 

Utveckla träning/test 

verksamheten. 

VM-guld. 

Vi jobbar hela tiden med flera av dessa 

frågor, vi har utökat landslagsdelen 

som prioriteras och har i år 3 olika 

delar av landslag (U24, seniorer och 

masters). Vi utvecklar våra tester enligt 

kravanalys och utvecklingstrappan 

samt arbetar med RF:s elitstöd.  

17. Antal tävlingar 

 

 EM och VM är prioriterade. Men 

förhoppningsvis även 

klubblagsmästerskap (EM/VM). 

 

Mål 5-8 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

18. Antal deltagare 

 

Vara en av de ledande 

länderna inom drakbåt, sett till 

antalet aktiva, ekonomi och 

förutsättningar. 

Placera sig i topp på samtliga 

internationella tävlingar (EM/VM) som 

ICF och IDBF arrangerar. 

19. Antal tävlingar 

 

 Deltagande på EM/VM och klubblags- 

EM/VM. 

 

Nedskrivet av: Anders Velin 160921 
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Drakbåtslandslaget  
 

Ansvarig kapten: Robin Magnusson lagledare för samtliga landslag 

 

Genomförda aktiviteter:  
 

Läger 

- Vi har genomfört läger enligt nedan. Vi startade med ett fysläger där vi gick igenom 

de testrutiner som vi kommer att använda under året. Vi körde en hel del 

konditionspass och provade en del nyheter. Övriga läger mestadels varit för att 

samträna besättningarna i 10- och 20mannabåtar, men även individuella paddeltester i 

drakbåt eller OC-1.  

    

Datum Landslag Plats Antal 

ledare 

Antal aktiva Transportsätt 

3-4/10 Seniorer Malmö 4 35 Flyg/Tåg/Bil 

10-11/10 Seniorer Stockholm 3 25 Flyg/Tåg/Bil 

30-31/1 Seniorer Karlskrona 2 20 Flyg/Tåg/Bil 

23-24/4 Seniorer Malmö 3 25 Flyg/Tåg/Bil 

30/4-1/5 Seniorer Stockholm 3 25 Flyg/Tåg/Bil 

6-7/5 U24 Stockholm 3 15 Flyg/Tåg/Bil 

14-15/5 Masters Stockholm 2 30 Flyg/Tåg/Bil 

4-5/6 U24 Stockholm 2 20 Flyg/Tåg/Bil 

11-12/6 Masters Stockholm 2 30 Flyg/Tåg/Bil 

2-3/7 Seniorer + U24 Karlskrona 4 50 Flyg/Tåg/Bil 

23-24/7 Alla Hofors 5 85 Flyg/Tåg/Bil 

26-31/7 Alla EM Rom, 

Italien 

6 75 Flyg 

27-28/8 Senior + Masters Stockholm 3 50 Flyg/Tåg/Bil 

8-11/9 Alla VM Moskva, 

Ryssland 

8-10 75 Flyg 

 

Tävlingar 

Datum Plats Antal ledare Antal aktiva Transportsätt 

EM:  26-31/7 Rom, Italien 4 75 Flyg 

VM: 6-11/9 Moskva, 

Ryssland 

4 75 Flyg 

 

De tävlingar vi kört är: 

- SM i Hofors. På SM körde vi 10manna mix på 200m och 500m. Det deltog 5 

respektive 6 lag. Klubbarna som deltog var Örnsbergs KS, KK Eskimå, Malmö KK, 

Tibro KK, Bengtsfors Bois och Fagervik KK. Örnsberg KS vann guld på båda 

distanserna.   

- EM i Rom. Mästerskapet blev en succé med 3 medaljer till 10manna herr i U24 och 

ytterligare 3 till 10manna dam i senior. 10manna herr senior fick två fjärdeplatser med 

endast några få hundradelar till en medaljplats. 20manna mix senior placerade sig som 

bäst fyra med endast fem hundradelar till ett brons. Masters placerade sig som bäst 

fyra. Konkurrensen var ovanligt tuff med rekordmånga deltagande länder. Det svenska 

seniorlandslaget utmärkte sig med en av de yngsta medelåldrarna under tävlingen.   
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- VM i Moskva. Ett arrangemang med bra banor och funktionärer. Sverige ställde upp 

med 20manna mix, 10manna dam, 10manna herr och 10manna mix på seniornivå samt 

10manna mix på mastersnivå. Den svenska truppen var tungt sjukdoms- och 

skadedrabbad under tävlingen. Flera fina femte- och sjätteplaceringar blev de bästa 

resultaten bland seniorerna. Masters blev som bäst fyra. Ett inspirerande mästerskap 

som ger mersmak för framtida landslagssatsningar.  

 

 

 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal aktiva Resultat 

23-24/7 SM 

Hofors 

5 st 85 st 200m och 500m tiomanna mixed 

26-31/7 EM 

Rom, 

Italien 

6 st 75 st 10manna herr U24 

200m: Guld. 500m: Silver. 2000m: Guld 

 

10manna dam senior 

200m: Silver. 500m: Guld. 2000m: Silver 

 

10manna herr senior 

200m: 4. 500m: 5. 2000m: 4 

 

20manna mix senior 

200m: 4. 500m: 6. 2000m: 7 

 

10manna dam masters 

200m: 6. 500m: 4. 2000m: 4 

 

10manna herr masters 

200m: 6. 500m: 4. 2000m: 5 

 

20manna mix masters 

200m: 7. 500m: 9. 2000m: 7 

6-11/9 VM  

Moskva 

Ryssland 

4 st 

 

 

 

 

 

 

 

 

40 st 10manna dam senior 

200m: 5. 500m: 5. 2000m: 6 

 

10manna herr senior 

200m: 10. 500m: 9. 2000m: 12 

 

20manna mix senior 

200m: 8. 500m: 9. 2000m: 9 

 

10manna mix senior 

2000m: 9 

 

10manna mix masters 

200m: 4. 500m: 5. 2000m: 4 
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Kommentar till uttagningar: 

Uttagningarna till landslaget har varit grundade på tester, läger, teknik och samträning på 

uttagningsläger. 

Extra glädjande att så många nya kommit med i landslagstrupperna, nämnas kan flera yngre 

som tog plats i U24-laget, men även före detta sprintkanotister som nu kör drakbåt. 

 

Alla aktiva deltog i minst ett och max tre uttagningsläger. Där genomfördes 7-8 träningspass i 

drakbåt. Alla träningspass filmades och analyserades tekniskt. Alla fick individuell 

teknikfeedback. Alla aktiva genomförde paddeltest på lägret, 200 meter individuellt.  

 

Alla genomförde fystester under vintern. Testerna var chins max antal, bänkpress max vikt, 

bänkdrag max vikt, roddmaskin 2000 meter, löpning 3000 meter. Frivilligt att göra även 

brutalbänk vilket många gjorde.  

 

Samträningen gav goda resultat. Laget var ett av de mest samtränade lagen Sverige haft och 

detta gav goda resultat i form av bra tider som hävdar sig med de främsta europeiska lagen på 

seniornivå. Fysnivån var tillfredsställande.  

 

 

Deltagare   

Se landslaget kallar i bifogat.  

Se sammanfattning från EM och VM i 

bifogat. 

 

 

Ledare 

Robin Magnusson lagledare 

Katarina Forsberg FK (damer) 

Christoffer Carlsson FK (herrar/U24 herrar) 

Birgitta Lagerholm FK (Masters)   

 

Nedskrivet av Anders Velin 160921 
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Kanotseglingskommittén 

 

 
Kalle Jonasson ordförande, Göteborg 

Percy Westberg ekonomisamordnare, Stockholm 

Hans Alter, Göteborg 

 

Genomförda aktiviteter 
Inget internationellt deltagande under 2016. 

 

SM för nationella klasser skulle arrangeras i Uppsala men ställdes tyvärr in p.g.a. för få 

anmälda deltagare som en följd av oturliga sjukdomar bland tänkta tävlande. 

 

DM anordnades och seglades i Göteborg. 

 

Seglarläger för kanotseglande ungdomar har genomförts av klubbarna under året. De flesta 

läger har varit öppna för alla. Läger som genomförts är Valölägret i Göteborgs skärgård och 

UBB: s äventyrsläger i Stockholms skärgård.  

 

Flera seglarskolor sysslar med kanotsegling på kvällar och helger. För allt detta krävs en stor 

ideell insatts från många och vi tackar alla för ett gott arbete det gångna året. 

 

Eskaderseglingar på olika håll i Sverige. 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

   Nedskrivet av Kalle Jonasson 
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Kanotslalomkommittén bredd  
 

Ansvariga: Soizick Lidström, Robert Karlsson  

Ansvarig för kanotslalom i SKF styrelse: Maria Haglund 

 

Möten 

12 november 2015 - 30 september 2016 

Kanotslalomkommittén har under perioden genomfört åtta möten. Kommittén har dessutom 

arrangerat ett klubbmöte i februari och två utbildningstillfällen. I november 2016 planeras den 

årliga slalomkonferensen, som avslutar säsongen och förbereder kommande åren. Utöver 

kommitté-ledamöterna har även Maria Haglund, Sixten Björklund, Göran Hedström och 

Nenad Martinis deltagit. 

 

Alla protokoll är samlade på kanot.com under kanotslalom. 

Länk: http://www.kanot.com/Grenar/Kanotslalom/slalomkommitten/ 

 

Mål 

Målsättningen för kanotslalomkommittén har varit att utveckla en väl organiserad idrott inom 

kanotslalom och störtlopp, med särskilt fokus på barn och ungdomar. Ledstjärnor har varit: 

 Att kanotslalom växer i antal utövare, kvalitet på tävlingar, antal tränings- och 

tävlingsplatser, i omsättning och i allmänhetens kännedom. 

 Att kanotslalom utvecklas som familj- och motionsidrott som görs lätt tillgänglig. 

* Att landslagsverksamhet är en integrerad del i all svensk kanotslalom, eftersom en karriär 

alltid startar i en klubb och är beroende av en väl fungerande idrott. 

  

 

Ett axplock av den växande kanotslalomverksamheten som har varit runt om i landet: 

 20 ledare varav 70 % unga ledare från fem föreningar deltog i utbildningen Slalomcoach 

1 i april i Falun. Tränarutbildningen gav deltagarna en teoretisk och praktisk genomgång 

av effektiv rekrytering, målsättningar, säkerhet och struktur på träningspass i 

kanotslalom. 

 En coachningskonferens med inriktning på skadeförebyggande träning och fystester för 

 kanotslalom har genomförts i Falun. 15 deltog varav 80 % unga ledare under 25 år. 

 Två nya internationella domare har examinerats vid ICF utbildning IJCSL i Krakow. 

 Fyra nya tävlingsplatser för kanotslalom har förekommit i år i Gävle, Umeå, Uppsala och 

 Borlänge. 

  Fem träningsläger i kanotslalom för ungdomar har genomförts på flera orter i landet. 

 Multikompetens har lyfts med inslag av störtlopp och freestyle. 

 Sex deltävlingar med totalt 253 starter inom Sverigecupen har genomförts, samt SM i 

 kanotslalom (200 starter) och SM i störtlopp. 

 Kommittén har tagit fram en ny modell för redovisning av resultat i Sverigecup med 

snabbare och tydligare rapportering. Regelbunden uppdatering efter varje deltävling har 

gjort SC levande och attraktiv för alla åldrar. 

 Lokala ungdomscuper i Dalarna och Södermanland med flera deltävlingar har gett 

ungdomar möjligheten att tävla på slätvatten och i lätt fors, vilket minskar steget in i 

Sverigecuperna och tillåter fler att delta på enkla och trevliga villkor. 

 Kommittén har fortsatt utveckla nyhetsflödet på kanot.com och facebooksidan som 

lanserades förra året. Facebooksidan har under det senaste halvåret haft i snitt 524 unika 

besökare per månad som interagerat med sidan. 

http://www.kanot.com/Grenar/Kanotslalom/slalomkommitten/
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Mål 2016-2021 
Huvudmål  Planerade aktiviteter Genomfört 2016 
1. Kanotslalomanläggning 

 

Öka antal idrottsanläggningar 

specifikt för kanotslalom 

 

Producera material som beskriver hur 

en slalombanan ska inredas (på 

slätvatten, i en å, bakom dammar mm). 

Det ska vara 

lätt för föreningar, kommuner och 

andra intressenter att skaffa sig 

information om hur en slalombana 

byggs och används. 

 

Öka juridisk kunskap i kommittén för 

att stödja föreningar; 

som vill bygga eller förbättra en 

slalombana (vattendom, EU-direktiv 

mm) 

som är i konflikt med andra 

Intressenter. 

 

Ett sätt är att samla lag, domar och 

annat juridiskt dokument i en sida på 

Internet. 

Umeå kanotklubb har byggt en ny 

permanent bana vid Bölesholmarna. 

 

Falu kanotklubb är involverad i att 

skapa förutsättningar för ny bana i 

samband med rivning av dammar i 

Svärdsjö och Korsnäs. 

 

Gefle kanotklubb har startat 

diskussioner med Gävle kommun för en 

permanent slalombana i centrum. 

 

Borlänge Forspaddlare arbetar för att 

ordna en slalombana på slätvatten vid 

Fornby folkhögskola. 

 

Länken Anläggning har skapats på 

kanotslalom.se. 

 

Mälarpiraterna har med hjälp av 

Sigtuna kommun skapat en bra 

anläggning med allt från 

strandskoning till linor och portar.  

En bana som klubben har 

kontinuerlig tillgång till. 
2. Rekrytering 

Utveckla en effektiv 

rekryteringsprocess som ökar 

antal barn och ungdomar i 

kanotslalom. 

 

Utveckla vidare Paddelpasset för 

kanotslalom och störtlopp.  

 

Introducera ”gradering i kanotslalom” 

i befintliga föreningar. 

 

Utveckla ett startpaket som gör att en 

förening snabbt kan ha barn/ungdomar 

som tränar slalom regelbundet. 

 

Stimulera med bidrag föreningar att 

arrangera träningsläger för ungdomar 

 

Antal LOK-deltagartillfällen ökade med 

130 (+1 %) från 8934 till 9064 i klubbar 

som har kanotslalom i sin verksamhet. 

 

Antalet föreningar som erbjuder 

kanotslalom och som rapporterat LOK 

är oförändrat med nio st. 

 

Utbildningen slalomcoach 1 gav nya 

coacher och föreningar nya krafter för 

att komma igång med träning i nya och 

befintliga miljöer. 

 

Fem träningsläger för ungdomar har gett 

möjlighet till kvalitativ träning och 

utbyte mellan föreningar från norra och 

södra Sverige. 

 

Faluns Slalomkanotister är en nystartad 

förening. Det är ett lyckat exempel på 

hur man startar kanotslalomaktivitet mitt 

i en stad för barn och ungdomar. 
3. Tävling 

Ha en väl organiserad 

tävlingsverksamhet med 

många tävlingar, som tillåter 

många att delta (slalom och 

störtlopp). 

 

Stimulera föreningar att organisera 

lokala, enkla och trevliga 

ungdomscuper i kanotslalom och 

störtlopp. 

 

Hjälpa föreningar att organisera 

nationella slalomtävlingar som 

Sverigecup och SM (guide på internet, 

investeringsstöd, studiebesök mm). 

 

Sex deltävlingar i Sverigecupen slalom. 

 

Fyra nya tävlingsplatser för kanotslalom 

i år Gävle, Umeå, Uppsala, Borlänge där 

arrangerades slalomtävlingar. 

 

SM slalom ordnades i september i Falun 

med 200 starter och nytt schema. 

 

SM störtlopp 8 oktober i 
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Ordna startpaket till föreningar som 

aldrig arrangerat slalomtävlingar och 

vill komma igång. Startpaketet 

anpassas efter föreningens egna 

förutsättningar. 

 

Sundborn  

 

Fyra störtloppstävlingar har arrangerats. 

 

Två regionala ungdomscuper med 

slalom och störtlopp finns idag. 

 

Tävlingskonceptet bassängslalom 
sprids.  

4. Skolan 

Integrera studier och 

slalomträning innan, under 

och efter gymnasium; 

studier som leder aktiva till 

yrkesmöjligheter. 

 

 

Gymnasium LIU - Starta Lokal 

Idrottsutbildning på flera lärosätrar. 

Idag finns en i Falun. 

 

Gymnasium NIU - Ha minst tre 

Nationella Idrottsutbildningar (norr, 

mellan, söder) 

 

Högskolan – Sprida information om 

stöd för aktiva som vill koppla 

högskolestudier med träning på hög 

nivå (norr, mellan, söder). 

LIU i Falun i Lugnetgymnasiet har idag 

fem elever, 3 tjejer och 2 killar. 

 

 

NIU och samarbete med högskolor ingår 

i långsiktig VP 2017-2021. 

 

5. Utbildning 

 

Ha en väl organiserad 

utbildningsstruktur för 

kanotslalom, som är lika i hela 

landet. 

 

 

Etablera modulerna för kanotslalom 

för befintliga utbildningar som 

Forsinstruktör. 

 

Ta fram nya moduler för kanotslalom 

för utbildningar som inte är färdiga:  

Eskimåsvängsledare, 

Kanotslalomcoach 1-2,  

Portdomare nationell,  

Arrangör av kanotslalomtävling. 

 

Arrangera en coachningskonferens för 

kanotslalom varje år 

 

Skapa möjligheter för coacher och 

ledare att delta i internationella träffar 

och konferenser för kanotslalom. 

Slalomcoach 1 utbildning har anordnats 

med 20 deltagare från fem föreningar. 

Nytt utbildningsmaterial har tagits fram 

och är tillgängliga på kanotslalom.se. 

 

En coachningskonferens har ordnats 

med 15 deltagare. 

 

Två internationella domare har utbildats 

vid ICF utbildning IJCSL i Krakow. 

 

6. Anställning 

Ha anställda lokalt och 

nationellt som tar hand om 

slalomträningen samt den 

organisatoriska delen av 

idrotten. 

 

 

Hitta metoder för att finansiera 

anställningar lokalt, som stödjer den 

ideella idrottsrörelsen i föreningar. 

Anställningar gäller uppdrag för 

träningsverksamhet främst med barn 

och ungdomar, samt uppdrag inom 

sportmanagement dvs. den 

organisatoriska delen av idrotten. 

Flera föreningar arvoderar tränare som 

coachar barn och ungdomar i 

kanotslalom och störtlopp varje vecka. 

 

Flera föreningar arbetar för att ha en 

stabil ekonomisk modell som gynnar 

barn/ungdomsverksamheten och 

tränings/tävlingsverksamheten i 

kanotslalom och störtlopp. 

 

Nedskrivet av Soizick Lidström och Robert Karlsson  

Kanotslalomlandslaget 
 

 

Kanotslalomlandslaget - den största truppen sen starten 1976 

 Seniorlandslag K1H: 

o Isak Öhrström – Falu KK 

o Erik Holmer – Nyköping FP 

o Fredrik Wahlén – Järfälla KoRK 
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 Seniorlandslag K1D: 

o Amanda Fagerlund – Falu KK 

 

 U23-landslag K1H: 

o Erik Holmer – Nyköping FP 

o Johan Strandberg – Falu KK 

o Max Karlsson – Örebro FK 

 

 U23-landslag C1H: 

o Ludwig Andersson – Nyköping FP 

 

 Juniorlandslag C1H: 

o Ludwig Palmcrantz – Nyköping FP 

o Mattias Nilsson – Falu KK 

 

 Juniorlandslag K1H: 

o Vidar Bratt – Falu KK 

 

 Juniorlandslag K1D: 

o Amanda Fagerlund – Falu KK 

 

 

Höjdpunkter 

 Isak Öhrström kvalade Sverige till OS och blev första svensk någonsin att delta på ett 

OS i kanotslalom. 

 Erik Holmer avancerade till final på U23 VM kom på en fin 7:e plats. 

 Isak Öhrström avancerade till final på VC 5 och kom på en fin 8:e plats. 

 Hela K1H seniorlandslaget avancerade till semi på VC 5. 

 Erik Holmer avancerade till sin första världscupsemifinal på VC 4. 

 Fredrik Wahlén kom tillbaka och tog sig till världscupsemifinal på VC 5 efter att ha 

skadat ryggen svårt på VC 1. 

 Amanda Fagerlund var semifinalist på både JVM och JEM. 

 Ludwig Palmcrantz var semifinalist på JEM.  

 Första deltagande av ett C1H lag på VM/EM  
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Genomförd landslagsverksamhet - senior 

 OS i Rio de Janeiro (BRA) 

o Isak Öhrström (K1H): 15  

 

 EM i Liptovsky Mikulas (SVK) 

o Isak Öhrström (K1H):17 

o Erik Holmer (K1H): 32 

o Fredrik Wahlén (K1H): 43 

o K1H lag: 12 

 

 Världscupstävling 1 i Ivrea (ITA) 

o Isak Öhrström (K1H): 36 

o Erik Holmer (K1H): 45 

o Fredrik Wahlén (K1H): 53 

 

 Världscupstävling 2 i La Seu d’Urgell (SPA) 

o Isak Öhrström (K1H): 24 

o Erik Holmer (K1H): 57 

 

 Världscupstävling 3 i Pau (FRA) 

o Erik Holmer (K1H): 44 

o Isak Öhrström (K1H):48 

 

 Världscupstävling 4 i Prag (CZE) 

o Erik Holmer (K1H): 23 

o Isak Öhrström (K1H): 35 

o Fredrik Wahlén (K1H): 56 

o Amanda Fagerlund (K1D): 32 

 

 Världscupstävling 5 i Tacen (SLO) 

o Isak Öhrström (K1H): 8 

o Erik Holmer (K1H): 35 

o Fredrik Wahlén (K1H): 36 
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Genomförd landslagsverksamhet – U23 

 VM i Krakow (POL) 

o Erik Holmer (K1H): 7 

o Max Karlsson (K1H): 42 

o Johan Strandberg (K1H): 46 

o Ludwig Andersson (C1H): 49 

o K1H lag: 11 

o C1H lag: 12 

  

 EM i Solkan (SLO) 

o Erik Holmer (K1H): 22 

o Max Karlsson (K1H): 38 

o Johan Strandberg (K1H): 40 

o K1H lag: 12 

 

 

Genomförd landslagsverksamhet – junior 

 VM i Krakow (POL) 

o Amanda Fagerlund (K1D): 12 

o Ludwig Palmcrantz (C1H): 33 

o Mattias Nilsson (C1H): 41 

o Vidar Bratt (K1H): 77 

 

 EM i Solkan (SLO) 

o Amanda Fagerlund (K1D): 18 

o Ludwig Palmcrantz (C1H): 17 

o Mattias Nilsson (C1H): DSQ-R 

o Vidar Bratt (K1H): 49 

 

 ECA Junior Cup 4, Augsburg 2 juli 

o Amanda Fagerlund (K1D): 23 

o Ludwig Palmcrantz (C1H):9 

o Mattias Nilsson (C1H):8 

o Vidar Bratt (K1H):49 

 

 ECA Junior Cup 5, Augsburg 3 juli 

o Amanda Fagerlund (K1D): 6 

o Ludwig Palmcrantz (C1H):10 

o Mattias Nilsson (C1H):14 

o Vidar Bratt (K1H):45 

 

 

 

  

 

Nedskrivet av Göran Hedström 
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Kanotpolokommittén -bredd 

Ansvarig: Erik Malmborg  

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete:  

Kanotpolokommittén har haft ansvar för kanotpolosveriges kontaktnät. När en förfrågan 

kommit till kommittén utses en ansvarig som kommittén sedan försöker stötta med det som 

behövs. Kommittén bestod 2016 av 7 personer, möten har skett via telefonkonferens. 

Mål 1-2 år:  

Beskrivning av målen  Planerade aktiviteter under 2016 Utförda aktiviteter 2016 

1. Hjälpa tre nya klubbar 

igång med regelbundna 

poloträningar. 

Hjälpa de befintliga 

klubbarna att utveckla 

sin ungdomsverksamhet.  

Åka ut och träffa 

intresserade klubbar 

Kommittén ska hålla en kontinuerlig 

dialog (fadderverksamhet) med de 

klubbar som nyligen börjat träna Polo 

och som vill börja.  

Utlånad poloutrustning till 

Katrineholm. Försökt 

nätverka för att hitta rätt 

klubbar att hjälpa.  

2. Öka antalet tävlande 

klubbar från 8st (2015) 

till minst 11 st. 

Uppmuntra klubbarna att anordna 

mindre turneringar och träningar där 

man specifikt bjuder in ”nya” klubbar. 

Lika många tävlande 

klubbar (8st) men fler lag 

från de etablerade 

klubbarna. 

3. Öka antalet tävlande 

damlag från 3 lag (2015) 

till 4st.  

Stötta damerna genom att hjälpa till att 

ordna träningshelger. 

Fyra damlag har tävlat under 

året. 

4. Genomföra 

Allsvenskan med ökat 

antal lag. (2015 deltog 

10 lag). 

Se till att Allsvenskan genomförs. 

Turneringar som ska ingå i 2016 år 

allsvenska ska utses.  

11 lag har deltagit i 

seriespelet. 

5. 15 certifierade nivå 2 

domare (12st 2015) 

   

Erbjuda årliga domarkurser. Anordna 

träningar för våra domare.  

Fler ocertifierade domare 

har haft möjlighet att döma 

när vi haft fler B turneringar. 

Detta lägger 

kunskapsgrunden för att 

senare klara en certifiering.  

6. Skapa gemenskap för 

de aktiva ungdomarna i 

polosverige. 

Uppmuntra klubbar att genomföra 

breddläger för U18. 

Ett U16 landslag har deltagit 

i den internationella 

turneringen i Essen och 

under turneringar i Järfälla.  

7. Erbjuda 

breddaktiviteter.  

Uppmuntra aktiva klubbar till 

breddaktiviteter. t.ex. Sverigelägret 

och mindre kanotpolosammankomster. 

Gemensamma träningar har 

hållits i samband med 

Allsvenskan och andra 

turneringar.  
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Hjälpa till att sprida information om 

planerade aktiviteter.  

 

Mål 3-4 år:  

Beskrivning av målen  Planerade aktiviteter under 

kommande år  

Utförda aktiviteter 2016 

8. Ett utvecklat seriesystem 

med herr U-21 klass och två 

damdivisioner.  

Se ovan. 

Bjuda in till herr U-21 klass 

och 2 damdivisioner år 2017 

Vi hade U-21 klass på SM med 

två lag. Det är första gången på 

flera år som vi haft U-21 klass.  

9. Tre årliga A-turneringar 

utöver SM och NM samt 10 

årliga B-turneringar.  

Stötta våra väletablerade 

klubbar att anordna DM och 

andra regionala tävlingar. 

8 B-turneringar, en A turnering 

och SM har hållits under året.  

10. Att ett SM anordnas varje 

år med klasserna Herr, Dam, 

U-21 Herr och U-21 Dam.  

Arbeta med bredden så att 

underlag finns för samtliga 

klasser.  

Vi hade U-21 klass på SM med 

två lag. Det är första gången på 

flera år som vi haft U-21 klass.  

 

Mål 5-8 år:  

Beskrivning av målen  Planerade aktiviteter under kommande år  Utförda 

aktiviteter 

2015 

11. Enbart nivå-2 domare 

på sanktionerade 

turneringar.  

Minst en årlig steg 2 och steg 1 utbildning för 

domare.  

Se ovan 

aktiviteter 

12. Fem A-turneringar och 

10 B-turneringar per år.  

Stötta våra väletablerade klubbar att anordna 

DM och andra regionala, nationella och 

internationella turneringar.  

Se ovan 

aktiviteter 

 

 

Övriga planerade aktivitet för kommittén:  

1. Uppdatera hemsidan då informationsspridning till aktiva, klubbar och övriga intressenter 

sker via www.kanot.com.  

2. Korrekt och väl uppdaterad aktivitetskalender för kanotpolo.  

3. Uppdatera maillistor för att säkerställa att informationen når alla.  

4. Öka gemenskapen mellan kanotpoloklubbarna genom att uppmuntra till fler mötestillfällen 

och sociala aktiviteter i samband med turneringar.  

Nedskrivet av: Breddkommittén  

 

 

 

http://www.kanot.com/
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Kanotpolo herrlandslaget 
 

Ansvarig förbundskapten: Eva Lindmark 

Coach: Francois Barbey 

 

En insats gjordes under året med en internationell coach. Erfarenheterna var mixade. Det 

bästa var de detaljer som förut inte varit kände medan det negativa var att lagkemin inte 

stämde. 

 

Genomförda aktiviteter: 
 

Träningsläger 

 

2015-10-22 – 2015-10-25 Träningsläger i Alcudia 

Stor del av träningen ägnades åt tester för att nya coachen Francois skulle få se de svenska 

spelarnas nivå och utifrån det bestämma spelarnas position. 

 

2015-12-18 – 2015-12-20 Träningsläger i Luleå 

 

2016-02-18 – 2016-02-24 Träningsläger i Alcudia 

 

2016-04-02 – 2016-04-04 Träningsturnering i Bologna, Italien 

 

2016-08-12 – 2016-08-14 Träningsläger Linköping  

 

Turneringar 

 

2016-05-27 – 2015-05-28 Europacup 1 i Polen 
Första omgången 

Sverige – Tyskland 1-7 (Marko Lassheikki 1) 

Sverige – Ryssland 7-2 (Marko Lassheikki 2, Euginio Patrone 2, Joel Nåbo 1, Jesper Lindberg 1, Johan Edberg 

1) 

Sverige – Tjeckien 3-3 (Helmer Johansson 1, Marko Lassheikki 1, Euginio Patrone 1) 

Sverige – Italien 0-5 

Andra omgången (plats 1-6) 

Sverige – Holland 3-11 (Marko Lassheikki 2, Euginio Patrone 1) 

Sverige – Tyskland 1-5 (Marko Lassheikki 1) 

5-6 plats  

Sverige – Polen 2-4 (Marko Lassheikki 1, Björn Landerstedt 1) 

 

 

2016-06-27 – 2016-06-28 Europacup 2 i Mechelen, Belgien 
Resultat: 

Sverige – Frankrike 0-5 

Sverige – Spanien 2-3 (Marko Lassheikki 1, Joel Nåbo 1) 

Sverige – Polen 5-4 (Marko Lassheikki 3, Joel Nåbo 1, Eugenio Patrone 1) 

Sverige – Tyskland 0-13 

5-8 plats 

Sverige – Holland 2-7 (Eugenio Patrone 1, Joel Nåbo 1) 

7-8 plats 
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Sverige – Spanien 3-2 (Marko Lassheikki 1, Anton Höglund 1, Joel Nåbo 1) 

 

2016-07-17 – 2016-07-18 Europacup 3 i St Omer, Frankrike  

Resultat: 

Sverige – Belgien 4-4 (Marko Lassheikki 2, Jesper Lindberg 1, Joel Nåbo 1) 

Sverige – Holland 2-3 (Marko Lassheikki 1, Jesper Lindberg 1) 

Sverige – Tyskland 2-9 (Mats Lindmark 1, Anton Höglund 1) 

Sverige – Polen 2-7 (Marko Lassheikki 1,Mats Lindmark 1) 
Sverige – Storbritannien  1-4 (Joel Nåbo) 

 

 

2016-08-30 – 2016-09-04 VM i Syracuza, Italien 
Resultat 

Sverige – Finland 4-3 (1-2) Mats Lindmark 2, Marko Lassheikki 1, Jesper Lindberg 1 

Sverige – Spanien 2-7 (1-5) Joel Nåbo 1, Björn Landerstedt 1 

Sverige – Taiwan 2-4 (1-2) Marko Lassheikki 2 

  

Sverige – USA 5-0 (0-0) Eugenio Patrone 2, Mats Lindmark 1, Martin Norberg 1, Björn Landerstedt 1 (självmål 

USA) 

Sverige – Australien 1-2 (0-1) Joel Nåbo 1 (straff) 

Sverige – Singapore 4-2 (3-1) Marko Lassheikki 2, Jesper Lindberg 1, Joel Nåbo 1 

Sverige – Portugal 3-4 (2-3) Marko Lassheikki 2, Joel Nåbo 1 (straff) 

Sverige – Japan 6-6 (3-3) Marko Lassheikki 4, Eugenio Patrone 1, Martin Norberg 1 

  

Sverige – Brasilien 2-1 (0-1) Marko Lassheikki 1, Joel Nåbo 1 

  

Summering 

Efter en intensiv och tuff säsong blev VM en enorm besvikelse. Laget fick inte alls ut det som 

finns i laget. Den idrottspsykologiska delen har varit underordnad under året trots att det var 

en del som lyfts tidigare. Utvärdering av matchledning har skett.  

 

Herrlagets deltagare   

 

Mats Lindmark  Isbrytarna 

Martin Norberg  Isbrytarna 

Marko Lassheikki   Isbrytarna 

Björn Landerstedt  Isbrytarna 

Helmer Johansson   Isbrytarna 

Anton Höglund  Linköpings kanotklubb 

Joel Nåbo   Linköpings kanotklubb 

Eugenio Patrone  Linköpings kanotklubb 

Johan Edberg  Kungälvs kanotklubb 

Jesper Lindberg  Skellefteå KK 

 

 

Eva Lindmark 2016-10-20 
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Kanotpolo damlandslaget  
 

Ansvariga kaptener: Christoffer Segerstedt Stenlund och Johannes Markström 

Årets mål: Topp 14 placering på VM för att säkra kval till VM 2018. 

 

Genomförda aktiviteter: 

 

Träningsläger: 

19/2-21/2 Luleå 

7 aktiva på plats. Fem pass genomfördes och var av blandad karaktär. Detta för att få en bild 

av vad laget skulle behöva jobba på under säsongen samt få ihop lagspelet på de olika 

spelmomenten som t.ex. försvar, anfall, spelvändningar. Under lägret gick även laget igenom 

säsongens målsättning och vägen för att nå dit. Så att både nya och gamla spelare skulle veta 

vad som var aktuellt för årets säsong. 

 

31/3-7/4 Alcudia 

Alla 8 aktiva på plats. Ett läger för att starta igång säsongen på fullstor plan och 14 paddelpass 

genomfördes under veckan. Fokus på matchspel på helplan och anfallsspelet. Kalle Persson 

fanns med som resurs i början av lägret för att fokusera på kanotteknik och försvarsspel. Mats 

Lindmark deltog som extra ledare på plats under hela lägret. 

 

10/7-13/7 Linköping 

7 aktiva på plats. Laget genomförde sju träningspass. Trots att många i laget var lite slitna 

sedan SM så genomfördes många pass med fokus på man-man spel då laget efter 

Europacupen i Mechelen sett att det var ett av de svagaste momenten. Utöver man-man så 

introducerade coacherna 2-2 som möjlig försvarstaktik, vilket gav försvaret en till dimension 

på VM. Två pass med fokus på anfallet för att behålla det som laget byggt upp under förra 

året. 

 

12/8-14/8 Köping 

7 aktiva på plats. Lägret då laget slipade på de sista detaljerna inför VM och fem pass 

genomfördes.  Laget tränade på ett aktivt 3-1 försvar och ett aggressivare 2-2 försvar. Punkt i 

både försvar och anfallssyfte samt att få synkningar i anfallet och kunna komma i bra lägen 

för avslut.  

 

Tävlingar 

14/5-16/5 Essen 

En bra turnering att se vart laget stod i de olika momenten ute på planen. Anfallets första del 
fungerade bra men laget hade svårt att få in bollen i mål och många skott gick utanför målramen. 
Försvaret godkänt genom turneringen och landslagets nya målvakt fick pröva på matchspel med 
laget. Coacherna fick med sig mycket att fundera på inför resterande del av säsongen. 

 

25/6-26/6 Mechelen 

En värdemätare för att se vart laget stod mot andra landslag. Anfallsspelet sista del lossnade 

rejält och laget producerade mycket mål, tyvärr hade försvarsspelet det tyngre och avsaknaden 
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av en tydlig första målvakt märktes. Laget var ändå bara sekunder från att komma till den 

övre gruppen och turnering fick ett godkänt resultat. 

 

26/8-4/9 VM i Syrakusa 

Laget hade ett stabilt spel rakt genom turneringen med 1 vinst, 4 oavgjorda och 4 förluster, 

ingen av förlusterna var med mer än tre mål. Tyvärr kunde inte laget höja sig ett snäpp de 

jämna matcherna och laget slutade på en 16:e plats. Turneringens bästa match var mot 

Tyskland som slutade med förlust 6-3,Tyskland slutade tvåa på VM. 

 

Summering: 

Ett upplägg på säsongen som varit utvecklande för laget med bra spridning på läger och 

tävlingar över säsongen. Nytt för året var två coacher vilket gav en högre kompetens på sidan 

av planen, mer möjligheter till utveckling av spelet och återkoppling till spelarna. 

Tyvärr så slutade VM långt ifrån målet men laget har verkligen utvecklats under säsongen och 

är numera bara en hårfin nivå ifrån att kunna mäta sig med många lag i världen. Spelarna har 

den fysiska nivån som behövs, grundspel i försvar och anfall finns.  

 

Deltagare: 

Maria Johansson  Luleå kanotpoloförening Isbrytarna 

Nadja Hedlund Luleå kanotpoloförening Isbrytarna 

Gabriella Öström Skellefteå Kanotklubb 

Elin Ogeman  Linköpings Kanotklubb 

Vilma Skagerstedt Linköpings Kanotklubb 

Susanna Perä  Köpings Kanotklubb 

Emmelie Backne Järfälla Kanot och roddklubb 

Amy MacPherson Järfälla Kanot och roddklubb 

 

Ledare: 

Förbundskapten Christoffer Segerstedt Stenlund Skellefteå Kanotklubb 

Förbundskapten Johannes Markström  Skellefteå Kanotklubb 

 
 Eva Lindmark 2016-10-20 
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Masterkommittén Slätvatten 
 

På Nelos träningsanläggning i Portugal var cirka 10 masters under våren. 

 

Under träningslägret på Flämslätt den 21-24 april med cirka 30 deltagare hölls ett 

årsmöte/riksting för masters. En styrelse valdes med Ove Emanuelsson som ordförande och 

ledamöter Lasse Heintz och Peter Rona. Beslutades att fortsätta med Svenska Mastercupen 

SMC för H/D 27-55 och SMC+ för H/D60. Våra nordiska grannar räknas åter med i cuperna. 

Klubbtävlingen fortsätter som tidigare. Prisutdelning för 2015 års cuper förrättades. 

 

NM i maraton kördes i Oslo Norge. Endast två svenska mastersdeltagar, Ove Emanuelsson 

segrade i H-70.  

 

VM i maraton kördes i Brandenburg Den svenska truppen bestod av 9 deltagare. Huvuddelen 

av deltagarna bodde på gemensamt hotell i Potsdam. Bästa resultaten. Arne Wahlberg/Ove 

Emanuelsson silvermedaljörer i K-2 H-70 slagna av ett tjeckiskt par med 93 hundradelar av 

en sekund. I K-1 H-70 blev Ove Emanuelsson 4:a. För första gången sedan Vaxholm 1996 

hade man ingen 75-klass trots att det fanns 3 deltagare där Ove var först. I H-65 var Lasse 

Ekberg 5:a och Torbjörn Karldén 7:a. I H-55 var Johan Dahl 4:a endast 22 sekunder från guld, 

han halkade efter i lyften och var antagligen den som hade snabbaste paddlingstiden. 

 

Masercupen SMC vann Per Lindén Nyköpings KK och i SMC 60+ segrade Ove Emanuelsson 

Tibro KK. Klubbtävlingen vann Tibro KK. Här kommer lite statistik från årets cuper, förra 

året inom parentes. Mastercuperna med åldersfaktorer har haft 12 (11) deltävlingar. SMC med 

åldersfaktorer har haft 63 (46) deltagare och SMC+ har haft 22 (21) deltagare, totalt 85.  Antal 

damer 8 (6). Antal målgångar var 222 (132)  och i klubbtävlingen deltog 28 (28) föreningar.                                                        

  

Masterdeltagandet har ökat svagt sedan föregående år på Kanotförbundets sanktionerade 

tävlingar.  

 

Vi har nu en grupp på Facebook som heter Svenska Masterkanotister. Gunnar Castmo 

bevakar mastersfrågorna i Slätvattenkommittén Bredd. 

 

     Masterkommittén  
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Surfskikommittén 
 

Surfskikommitténs arbete under 2016 har kantats av övervägande positiva saker.  

Vi genomförde de fyra deltävlingar inom Surfski-Cupen (Kalmar Surfski, Vågryttare, 

Seamaster och Öresund Wave Challange). Det var 10 damer och 54 herrar som deltog vid en 

eller flera tävlingar. Vad gäller väderförhållanden för optimal våg och vind så kan vi 

konstatera att det är svårt att styra- Kalmar gavs hyfsat ”down-wind”, Vågryttaren gav näst 

intill för tuffa förhållanden medan de två återstående var mer kanotmaratonlika 

väderförhållanden. Surfski Cupen-slutsegrare blev Emma Levemyr och Emil Torstensson.  

 

Under 2016, deltog vi vid SVT-satsningen kring SM-veckan i Norrköping med Bråvikens KK 

som värd för arrangemanget surfski-SM den 7 juli. Det blev en bra tävling om än vi var något 

begränsade och hänvisade till Bråvikens inre delar. PR-mässigt blev det en succé med inslag 

på SVT Sporten både från vår SM-tävling i reportageform, till det fyra tidningsreportage och 

vidare även en summering i SM-veckan kring sporter som fångar entusiaster. Hela 44 

deltagare varav 12 damer med flera maratonpaddlare på plats vilket uppskattades stort. SM-

mästare blev Hanna Höij och Emil Torstensson.  

 

Säkerhetsarbete har vidare varit betydande för kommittén, då ett samarbete med förtaget 

Webtracking genomförts med både tekniska anpassning till surfskisporten utifrån befintliga 

system för motorbåtsporten. GPS –tracking har använts vid några av cupen-tävlingar. Den 

användes i full omfattning (alla startande) vid SM- tävlingen där även en ”on-line” version 

kunde följa tävlingen vilket uppskattas av publiken. Fördelen med system är att säkerheten för 

arrangören, att i realtid se var paddlaren finns, är av yttersta värde. Vidare har ett antal (ca 20 

paddlare) provat ut systemet vid träningssammanhang i sin hemmamiljö. En utvecklingskurva 

har skett i nära samverkan med brukaren och leverantörer, förhoppningar är att utveckla och 

implementera under 2017.  

 

Det pågår ett arbete runt säkerheten. Surfski är en stundtals utsatt gren som kräver ett 

genomtänkt säkerhetsarbete. Under året har ett par allvarliga tillbud inträffat med Surfski-

paddlare, dock inte inom den verksamhet som arrangerats av SKF och Surfski-kommittén. 

Det är viktigt att SKF fortsätter sitt arbete med säkerhet och säkerhetsmedvetande. 

 

September avslutade tävlingssäsongen med att medverkar vid Ohamamama Cup på 

Sardininen tillika Europamästerskap för Ocean Racing 20-25 september. Vi representerade 

med dels ”landslag” på 4 senior paddlare (Emma Levemyr, Hanna Höij, Magnus Sivebrant, 

Ola Ström) och två under 23 (Emil Torstensson och Linnea Stensils) och kom hem med två 

U23 – guld, samt framstående placeringar (Hanna 4:e och Emma 5:e plats av damerna samt 

god insats av seniorherrarna). Till detta även mix-dubbel seger för Emil och Linnea. Vidare 

var det fantastisk uppbackning inom åldersklasspaddlare. Allt möjliggjordes genom transport 

av surfski till och från Sardinien som annars har en omständlig logistisk lösning för att 

medverka. Hela 17 surfski och en dubbel transporterades ner och tillbaka, vilket utgick en 

självkostandsavgift och uppskattades mycket av alla.  

 

Kommittéarbetet har varit mödosamt och i mångt och mycket har det till stor del dragit fram 

av mig själv (Richard Holm) då det under året har blivit avhopp från kommittén (Jens Bond 

och Danny Hallmén har lämnat kommittéarbetet under 2016). Stort stöd från Elitkoordinator 
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Eva Berglund Lindbäck, som även kunnat öppna upp för en RF-satsning på några prioriterade 

paddlare, där vi också haft Bosöntester samt en elitsatsning med Boyan Zlatarev i samband 

med SM-tävlingen.  

 

 

En målsättning för 2017 är att återbesätta kommittén med flera poster som ansvarig för  

tävling, rekrytering , säkerhet och rekrytering av paddlare. En stor utmaning är också att 

organisera paddlare och säkra upp att samtliga har löst en aktuell tävlingslicens och därmed 

anslutning till paddelklubb inom SKF.  

 

Nedskrivet av Richard Holm 

 

 

 

 

 

 

 

Disciplinkommittén 
 

Disciplinkommittén, 2016 
Heléne Lindblad Jonsson, ordförande 

Anders Thorn 

Susanne Carlsson 

Karin Falk, styrelserepresentant 

 

Verksamhet under året 

Disciplinkommittén har under året hanterat ett antal ärenden som av förklarliga skäl inte 

redovisas i en verksamhetsberättelse. Arbetet har krävt ett stort engagemang från kommittén 

eftersom frågorna som kommer är viktiga. De har haft ett stort antal möten som har bidragit 

till att avlasta styrelsen i ett antal besvärliga frågor. Inga ärenden har under året överklagats 

till styrelsen vilket är ett bra betyg på deras nedlagda arbete. 

 

Styrelsens har tagit fram och fastställt en policy för digitala media ”Svenska Kanotförbundets 

policy vid i sociala medier” som underlättar kommitténs arbete. 

 

Karin Falk har gått igenom dokument som finns som reglerar hanteringen av en anmälan till 

disciplinkommittén. Den ska nu ske på en fastställd blankett och följa fastställda rutiner så att 

inga missförstånd om hanteringen av ett ärende uppstår.  
 

Nedskrivet av Anders Danielsson 
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U21 Landslaget Sprint 
Ansvariga kaptener: Daniel Sundström, Johan Berggren 

 

Genomförda aktiviteter 

 

Läger 

Inför NM körde laget ett förberedande läger med fokus besättningsträning och formtopp. 

 

Tävlingar 

Datum Aktivitet Antal ledare Antal aktiva 

13-14/8 NM Lahti 2 14 

Kommentar: I hårt motstånd med framförallt Danmark och Norge presterade den svenska 

truppen bra. Det blev flera medaljer, främst silver och brons men även ett guld genom Martin 

Nathell på K1 1000 m. Daniel Sundström ledde truppen på plats i Finland, med stöd av John 

Gröntvedt. 

 

Resultat 

Klass  Distans Resultat 

H21 K4 200 m Brons: Erik Strand, Alexander Öström, Edvin Gulle, Adam Ask 

D21 K2 200 m Silver: Hanna Johansson, Greta Helleblad 

D21 K1 200 m Brons: Greta Helleblad 

D21 K4 200 m Brons: Hanna Falk, Hanna Johansson, Johanna Johansson, Alice 

Sjömark 

H21 K2 200 m Brons: Edvin Gulle, Björn Linander 

H21 K4 1000 m Silver: Albert Friman, Andreas Edhag, Martin Nathell, Isak Forsberg  

D21 K1 1000 m Silver: Ania Zagorska 

H21 K1 1000 m Guld: Martin Nathell 

H21 K2 1000 m Silver: Albert Friman, Martin Nathell 

D21 K2 500 m Brons: Ania Zagorska, Hanna Johansson 

H21 K1 500 m Silver: Martin Nathell 

D21 K1 500 m Brons: Ania Zagorska 

H21 K2 500 m Brons: Andreas Edhag, Isak Forsberg 

D21 K4 500 m Brons: Hanna Falk, Hanna Johansson, Johanna Johansson, Alice 

Sjömark 

 

Truppen 

Tjejer Klubb Killar  Klubb  

Hanna Falk Arvika Martin Nathell  Ängelholm  

Hanna Johansson Arvika Albert Friman  Brunnsviken  

Johanna  Johansson Lödde Edvin Gulle  Stockholms PK  

Alice Sjömark Luleå Björn Linander  Lödde  

Ania Zagorska Bengtsfors Erik Strand  Luleå  

Greta Helleblad Jönköping Andreas Edhag  Bråviken  

Julia Seger Brunnsviken Alexander Öström  Skellefteå  

  Isak Forsberg  Västerås  

  Adam Ask  Västervik  
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Nedskrivet av Dag Johansson 

 

Ungdomslandslaget Sprint 
 

Ansvariga kaptener: Conny Edholm och Jennie Halvarsson  

 

Genomförda aktiviteter under säsongen 2016 

Läger 

Datum Aktivitet Antal ledare Antal aktiva 

20-22/5 Breddläger 2 30 

1-4/8 NM-läger 2 18 

 Kommentar till lägerverksamheten: 
Målet med NM-lägret i Katrineholm var att ha roligt tillsammans, skapa en bra grupp, köra ihop 
besättningarna, träna riktigt hårt och förbereda raceplan m.m. inför NM. Det lyckades vi med riktigt 
bra och åkte med ett stort leende på läpparna därifrån. 

 

Tävlingar 

Datum Aktivitet Antal ledare Antal aktiva 

13-14/8 NM Lahti 2 18 

Resultat 

Klass  Distans Resultat 

H16 K1 200 m Brons: Isak Granström 

D16 Stafett Brons: Ida Carlsson, Thea Sander, Ebba Thor, Vera Rockström 

H16 K1 2500 m Guld: Dennis Kernen 

H16 K2 2500 m Silver: Dennis Kernen, Isak Granström 

H16 K1 500 m Brons: Dennis Kernen 

Kommentar till tävlingar: 
NM gick bra, vi hade inte satt upp några ”medaljmål” utan mer ett ”känslomål” med hela laget. 
Känslomålet var att ha kul, peppa varandra, paddla så bra som möjligt utifrån individerna. Det tyckte 
vi att vi lyckades med och det var en väldigt rolig tävlingshelg med ett härligt ungdomslandslag! 

 

Aktiva som tävlat för landslaget under säsongen   

Tjejer Klubb Killar  Klubb  

Claudia Gustafsson-Aasen Bengtfors Isak Granström  Ängelholm  

Alva Johansson Huskvarna Magnus Linden  Nyköping  

Ida Carlsson Westervik William Berg  Nyköping  

Jonna Illovara Bengtfors Vilgot Westerberg  Lidköping  

Ebba Thor Bengtfors Anton Wöhrer  Bengtfors  

Rebecka Gustafsson-Lönnroth Nyköping Erik Andersson  Nyköping  

Vera Rockström Vaxholm Erik Åsgrim  Brunnsviken  

Paula Sackbrook Jönköping Dennis Kernen  Nyköping  

Thea Sander Malmö Gustav Gauffin  Vaxholm  

Hanna Thorn Bengtfors Albin Hallberg  Bengtfors  

      

Ledare som deltagit under säsongen   

Conny Edholm 

Jennie Halvarsson 

Pär Lindén 

Elin Melvinger 
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Jennie Halvarsson & Conny Edholm 

 

Kanotgymnasiet 
 

Sprint och Slalom 

 

Ledare 
Henrik Nilsson, Marcus Göthberg (t.o.m. juni), Mats Johansen, Ludwig Andersson (fr.o.m. 

aug), Danny Hallmén (fr.o.m. aug), Raimo Vähäsaari. 

 

Marcus Göthberg valde att avslut sin tjänst och gå vidare efter ett drygt decennium som 

tränare på Kanotgymnasiet. Under åren har han varit en uppskattad tränare och bl.a. coachat 

flera kanotister som senare gått vidare till landslaget. Vi riktar ett stort tack till Marcus för 

hans engagemang som betytt mycket för många! 

 

Elever 

Andréas Åkesson  Ängelholm, Student VT 16 

John Olander   Löddeköpinge, Student VT 16 

Nils Thoresson  Timrå, Student VT 16 

Andrea Friberg  Stockholm, Student VT 16 

Evelina Höglund  Fagervik, Student VT 2016 
 

Jesper Melvinger  Finspång 

Oskar Holm   Stockholm 

Alexander Öström  Skellefteå 

Greta Helleblad  Jönköping 

Hanna Falk   Arvika 

Anja Zagorska   Bengtsfors 
 

Anton Andersson   Katrineholm 

Adam Wedebrand  Lidköping 

Jacob Nilsson   Lödde 

Ludwig Palmcrantz  Nyköping 

Linnea Lindgren  Västerås 
 

Alva Johansen   Nyköping 

Birger Svedman  Nynäshamn 

Alexandra Rytten Torudd Halmstad 

Villiam Olander  Lödde 

Filip Andersson  Nynäshamn 
 

Nya elever HT 2016 

Ida Carlsson   Västervik 

Moa Lindén   Nyköping 

Isak Granström  Ängelholm 

Isac Remmerfors  Ängelholm 

Dennis Kernen  Katrineholm 

Ebba Thor   Bengtsfors 

Vendela Kühne  Timrå 

Boendet 
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Alla elever har bott på det gemensamma boendet på Ringvägen förutom två som valt at bo 

kvar hemma. 

 

Gemensamma läger 

Två skidläger i Orsa-Grönklitt, i början respektive slutet av 2016. 

 

Läger sprint 

Vårläger på Alcudia, Mallorca under två veckor. 

  

Läger slalom 
Vårläger i Pau, Frankrike 

Höstläger i Dala-Floda 

 

KG-dagen 

KG-dagen arrangerades den 29 oktober med bra uppslutning av intresserade aktiva och deras 

ledare/föräldrar. Träning varvades med information och en uppskattad föreläsning av Karin 

Johansson som beskrev hennes resa mot OS, via fyra år på KG. 

 

Tävlingar sprint 

Slätvattenkanotisterna har deltagit på de nationella tävlingarna som arrangerats under skoltid, 

både sprint- och maratontävlingar. 

 

Under slutet av september deltog KG med några aktiva på den internationella tävlingen 

Olympic Hope i det ungerska kanot-meckat Szeged med flera goda prestationer. 

 

Tävlingar slalom 
Slalomkanotisterna deltog på de två svenska uttagningstävlingarna i Europa under våren samt 

de nationella tävlingar som låg under skoltid. 

  

Intagningshelg 
Intagningshelgen skedde i vanlig ordning ett par månader in på VT16. 

 

Testverksamhet 

Testverksamheten löper som en röd tråd genom året och genomförs både på land, vatten och i 

idrottslabbet på Bosön.  

 

Rygg och Ledkliniken 

Fortsatt bra samarbete med kliniken för de som tyvärr dragit på sig skador. Rehabilitering har 

ofta skett i inom ramen för Folksams vårdkostnadsförsäkring. 

 

Teoriutbildningen 

Specialidrottskurserna läses på 3 terminer, tränings- och tävlingslära 1 och idrottspecialisering 

1 påbörjas i årskurs 1. Tränings- och tävlingslära 2 och Idrottspecialisering 2 påbörjas på 

vårterminen i årskurs 2. 

 

 

Möten 

Tisdagsmöten och personalmöten varje vecka. 

RIG-möte med personal, ansvarig rektor och politiker samt Dag Johansson och, i vissa fall, 

Anders Danielsson från SKF ca en gång i månaden. 
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Grupputveckling 

Via RF Elitstöd har Annelie Östberg vid ett antal tillfällen besökt KG och fortsatt att jobba 

med grupputveckling tillsammans med eleverna. 

 

Praoelever 

Ett antal potentiella framtida KG-elever har under året valt att förlägga sin prao på 

kanotgymnasiet. 

 

Utbildning 
Utbildning och fortbildning både för tränare och elever är ett återkommande inslag i KG:s 

verksamhet. Bl.a. har året innehållit: 

Deltagande och presentation av KG vid SKF:s Tränar- och Ledarkonvent i början av året. 

Kostregristrering och kostföreläsning genomfördes i samarbete med RF. 

Danny har deltagit på en RF nätverksträff om Konditionsidrotter. 

Danny och Mats har viktiga roller i olika grupper inom projektet som SKF driver tillsammans 

med GIH.  

 

Utvärdering 
Sedvanlig enkät från RF genomfördes. Dag Johansson, SKF, följde sedan upp enkäterna med 

personliga intervjuer på ca 45-60 min med samtliga elever under maj, följt av återkoppling till 

tränarna. 

 

Personal 
Mats Johansen  100 %  

Henrik Nilsson  100% 

Marcus Göthberg  85 % (Marcus avslutade sin tjänst i juni) 

Ludwig Andersson  25 % (fr.o.m. aug, som ersättare för den slalom-specifika 

träningen) 

Danny Hallmén  60 % (fr.o.m. aug) 

Raimo Vähäsaari   75% (SKF) 

 

Resultat sprint 

Slätvatteneleverna har levererat flera mycket goda resultat under året. En majoritet har blivit 

uttagna till olika landslag, både på junior- och seniornivå i både Sprint och Maraton. 

 

Resultat slalom 

Ludwig Palmcrantz blev uttagen till juniorlandslaget efter vårens uttagningstävlingar. Hans 

främsta resultat kom under Junior-EM då han blev 17:e i C1-klassen. 

 

 

Nedskrivet av KG-Personalen 
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SUP- kommittén 
 

Ansvarig: Johan Möller 

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 

Skypemöten en gång/månad samt fysiska möten vid KF´s tränarkonferens, SSRS-tävlingar, 

SSA´s surftävlingar och SM-veckan i Norrköping och SM i långdistans i Malmö. 2016 var det 

mycket jobb för alla inför SM och men speciellt Urban som var ytterst ansvarig. 

 

Mål 1-2 år,   

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter  Genomförda aktiviteter och 

resultat 

Ca 50 deltagare totalt 

på SM. 

 

Delta på SM-veckan och 

genomföra SM i 

långdistans i Malmö. 

SM-veckan var fantastiskt med 

tv-tid och mycket publik och vi 

fick vara på en jättebra arena. 

Malmös 

SM tävling i technical och 

longdistance var ett jättebra 

arrangemang trots att 

tjejklassen i långdistansen blev 

väldigt få deltagare. 

 

2. 6-8 st tävlingar Vi planerade ca 6-10 

tävlingar. 

Vi genomförde totalt 10 SSRS 

tävlingar samt SM-veckan och 

SM i långdistans och technical. 

Det föll mycket bra ut. 

 

3. Förbättra vår 

hemsida på KF. 

Se till att vår sida blir 

bättre och uppdateras mer 

frekvent. 

Här måste vi bli bättre på att se 

till att den blir uppdaterad, 

detta skede tyvärr inte så 

mycket.    

 

4. Test av SUP paddlare. Test på Bosön. Test genomförda på Bosön 

med deras testpersonal. 

 

 

Mål 3-4 år 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter  Genomförda aktiviteter och 

resultat 

4. Ökad ungdomsverk-

samhet i klubbarna och fler 

tävlingsverksamma 

föreningar. 

Få fler kanot/kajak klubbar 

att upptäcka SUP genom event 

och tävlingar. 

Vi har fått några ”renodlade” 

SUP klubbar till, men vi 

behöver jobba mer på att 

komma in på fler kanot-

klubbar de närmaste åren. 

5. Fler tränare och 

instruktörer. 

Tränar- och instruktörs 

träffar. 

En aktivitet under det gångna 

året, vi jobbar på fler framöver 
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samt att skapa ett gemensamt 

utbildnings- 

forum i Sverige. 

6. Tävlings- och 

lägerutbud som 

motsvarar 

behovet. 

Läger för tävlingsinriktade, 

både juniorer och vuxna. 

Vi hade inga läger, men SSA 

hade läger för landslaget. Även 

några privata aktörer 

arrangerade läger. 

 

 

 

 

Mål 5-8 år 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter  Genomförda aktiviteter och 

resultat 

7. Få än fler att tävla och 

träna SUP på olika nivåer 

och discipliner. 

Göra event och tävlingar 

som lockar fler juniorer, vuxna 

och andra elitidrottare att börja. 

Alla SSRS arrangörer måste ha 

juniorklasser och amatörklasser 

så att alla kan vara med och 

tävla samt prova på.  

 

 

 

Övriga genomförda aktivitet för kommittén: 

1. Tränarkonferens på GIH i Stockholm 2016. 

Nedskrivet av: Johan Möller 
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Kraftcenter stor-Stockholm 
 

Det övergripande målet har varit att bidra till verksamheten under parollen ”drag i vardagen”. 

Verksamheten har följt den plan som fastställdes då kraftcenter startades vilken redovisades 

till klubbar och antalet aktiviteter liksom antalet aktiva som följts och stimulerats under 

säsongen har varit stor. Tränaren Conny Edholm har besökt alla klubbarna minst tre gånger 

och genomfört totalt ca 100 träningspass. Klubbesöken har varit uppskatta de av båda aktiva 

och tränare/ledare. Tränaren Conny har även skrivit träningsprogram som mejlats ut samt 

läggs ut på facebook. På facebook är även Kraftcenter aktiv genom att uppmärksamma 

träningar, forskning, tävlingar och läger m.m. 

 

Vårlägret i Portugal med Stockholms Kanotförbund där Conny var tränaransvarig med ca 30 

deltagare blev mycket lyckat med bra träning, utbildning och socialt umgänge samt 

sammanhållande kamratskap. Klubbarna tycker att besöken har varit bra. De har fungerat som 

utbildning och motivationshöjare både för träningsgrupperna och för de individer som deltar 

på dessa. Conny har även varit med 3 tävlingar samt SM och stöd klubbarna och deras aktiva.  

 

De övervägande positiva erfarenheterna pekar fortfarande på att satsningen med 

Kraftcenter är rätt, att verksamhetsplanen liksom genomförandet varit bra, samt att effekten 

för svensk kanot skulle kunna ökas avsevärt med en bättre ekonomi. Ökade anslag skulle 

innebära att Kraftcentrets tränare skulle kunna öka närvaron med de aktiva, förbättra kvalitén 

i verksamheten och därmed ännu bättre tillvarata den positiva trend som finns för kanot i 

Storstockholm i dag. 

 

För Kraftcenter Storstockholm 
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Föreningen KanotSyd Verksamhetsberättelse för år 2016.  

 

Föreningen KanotSyds ledord:  

• Vilja  

• Ambition  

• Attityd  

• Glädje  

 

Aktiviteter:  
Föreningen KanotSyd är nu tillsammans med några andra projekt i Sverige ett av de 

kraftcenter som förbundet satsar på. Vi jobbar främst för att stärka samarbetet i den södra 

regionen. Vi samarbetar med övriga Kraftcenter och lär av varandra. 

 

Vi har under året fått stöd av Svenska kanotförbundet dels genom direktstöd och dels genom 

Idrottslyft.  

 

Syftet har ytterst varit att:  
• stötta ungdomar som valt att satsa på kanot, utveckla och stimulera kanotaktiva ungdomar 

i regionen. (öka antalet ungdomar som fortsätter in i junior- och yngre seniorålder).  

• försök till aktivering/reaktivering av föreningar inom regionen  

• talangutveckling i ålder cirka 13 år och uppåt  

• erbjuda om möjligt ”en stöttande” del för äldre kanotister (17-18 år och uppåt), 

exempelvis tuffare träning vid lägren ett par gånger/år.  

• öka intresset för att utbilda sig inom kanotsporten.  

 

Föreningens medlemsklubbar är:  
Eskimå, Helsingborgskanotisterna, Lödde, Malmö, Ängelholm, Höör och Landskrona.  

 

Material:  
Vi har några K1-or och besättningskanoter som vi köpt in genom åren och finansierat av 

idrottslyftpengar, de är placerade i Helsingborg, Ängelholm och Karlskrona.  

 

Träningsverksamheten:  
Tränare (elitaktiva och f.d. elitaktiva med bra kunskaper inom träning för kanot och med stor 

erfarenhet) inom regionen nyttjas inom vår verksamhet.  
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Följande läger genomfördes 2016: Årsmöte den 31 januari, Löddeköpinge.  

 

Ett prova-på-läger för tjejer 30-31 januari, Lödde (kostnadsfritt för aktiva). Ledare Cajsa 

Zeidler och Johanna Johansson.  

 

8 st tjejer deltog. Ett läger för killarna i slutet av januari, 29-31, i Karlskrona tillsammans med 

drakbåtslaget, test m.m. Ledare Cecilia Velin och Michaela Jonsson  

 

16-17 april, Karlskrona. Ledare Cissi Velin och Magnus Ljungberg  

 

5-7 maj, Löddeköpinge. Ledare Per Pålsson och Magnus Ljungberg  

 

21-23 oktober, Löddeköpinge. Ledare Annika Nilsson och Per Pålsson 

  

Testdagen som var planerad i december 2016 flyttas till 2017.  

 

Övrigt: 13 aktiva har medverkat på årets verksamheter Deltagande i Besättningsregattan i 

Katrineholm, 19 juni, 11 deltagare.  

 

3 ungdomar deltog med sin moderklubb i varmortsläger i Portugal och sponsrades  

med 1 500 kr per person.  

 

Hemsida  
KanotSyds hemsida: http://kanotsyd.se.  

Styrelsen och de aktiva har skrivit om lägerverksamheten under året.  

 

Summering:  
KanotSyd har under sitt sjunde år genomfört helg- och veckoläger enligt ovan med ungdomar 

från medlemsföreningarna.  

 

Under samtliga lägertillfällen har det funnits möjlighet att prova på för kanotister för att 

förberedas för vår verksamhet.  

 

Man har träffats för träning, tester och sociala aktiviteter.  

 

Vi ser fram emot en bra tränarstab och en fortsatt utveckling av vår verksamhet under 

kommande år.  

 

Ett tack till våra tränare och aktiva för detta år och vi ser fram emot ett Gott Nytt Kanot År 

2017.  

 

Karlskrona januari 2017  

Anders Velin  

Sekreterare KanotSyd 
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Alliansföreningen Paddla i Väst 
 

Paddla i Väst är en alliansförening för kanotklubbarna i västra Sverige och har under 2016 

bedrivit verksamhet för att stödja och utveckla unga kanotisters utveckling i regionen.  

Under 2016 har styrelsen sammanträtt vid 15 tillfällen (vanligtvis via telefonmöten) och 

bestått av: 

Ola Isaksson Ordförande, Trollhätte KK 

Iren Olsén Kassör, Lidköping KF  

Jörgen Hansson  Sekreterare, Halmstad KK 

Magnus Mattson Mårn  Jönköpings KK  

Peter Norrman**  Kungälvs KK (del av 2016) 

Alexina Thorén-Williams Kungälvs KK (del av 2016) 

Daniel Nyberg Kungälvs KK (del av året) 

Henric Flodin Näsets PK 

Anna Lindeblad Trollhätte KK  

Anders Löf Tibro KK 

Lars Johansson  Huskvarna KK  

Anders Thorn**  Bengtsfors Bois  

Roger Gustafsson Bengtsfors Bois 

Catharina Jonson  Hindås 

Karin Falk* Styrelserepresentant Svenska Kanotförbundet 

 

*  Verksamhetskontakt med Svenska Kanotförbundet har skett via Dag Johansson och 

Karin Falk. 

**  Deltagit på arbetsmöten 

 

Valberedningen har bestått av  

Peter Norrman (sammankallande) och Björn Johansson (Lidköping)         

 

Revisorer  

Björn Granberg (Jönköping) samt Lena Sundberg(Jönköping) (revisorsuppleant) 

 

 

Verksamhet 2016 

Paddla i väst har bedrivit breddverksamhet och Kraftcentraverksamhet där deltagarna varit 

individuella medlemmar. Verksamheten har planerats och följts upp via styrelsemötena. 

Information (inbjudningar, rapporter, kallelser) har skett via www.paddlaivast.se. Aktiviteter 

inom PIV i tabellform nedan. 

Aktiviteter i tabellform 
Tid 

 

 

Aktivitet Arrangör/Värd Plats 

26 jan 21.00-22.30 Styrelsemöte PIV Telefon 

Vecka 7 

 

Skidläger PIV/Lidköping/ 

Kungälv 

Långberget 

10 februari 21:00 – 21.25 

7 mars 21.00 - 21.55 

Styrelsemöte 

Styrelsemöte 

PIV 

PIV 

Telefon 

Telefon 

13 mars 13:00-15:00 samt 15:00-

15:45 

Årsmöte direkt följt av 

konstituerande möte 

Styrelsen Kungälv 

12-13 mars KC-läger Träning PIV /Kungälv Kungälv 

Vecka 11-12-13 KC/Påskläger i Portugal PIV Portugal 

4 april 21:00-22:00 Styrelsemöte PIV Telefon 

http://www.paddlaivast.se/
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Tid Aktivitet Arrangör Plats 

2 maj 21:00–21.40 Styrelsemöte PIV Telefon 

6-8 maj  (3 dagar) 

8 maj 

Ungdom och 

besättningsläger 

Västgöta Cup deltävl. 1 

Lidköpings KF 

Lidköping/VKF 

Lidköping 

Lidköping 

23 maj 21:00-21.50 Styrelsemöte PIV Telefon 

 

12 juni 

 

Västgöta Cup deltävl. 2 

 

Trollhättan/VKF 

 

Trollhättan 

14 juni 21:00 – 22.00 Styrelsemöte PIV Telefon 

18 -19 juni  

5 juli 21.00-21.50 

Besättnregatta/Tekn.klinik 

Styrelsemöte 

Katrineholm/PI

V 

PIV 

Katrineholm 

Telefon 

16 aug 21.00-22.00 Styrelsemöte PIV Telefon 

13 sept 21.00-22.40 

17 sept 

18 sept 

Styrelsemöte 

Västsvenska DM 

Väst Göta cup final 

PIV 

Halmstad 

Halmstad/VKF 

Telefon 

Halmstad 

Halmstad 

19 sept 21.20-22.10 Styrelsemöte PIV Telefon 

17 okt 21:00-21.55 Styrelsemöte PIV Telefon 

3 nov 21:00 – 21.45 

4-6  november  

29 nov 21:00-21.45 

12 dec 21:00-21.30 

 

 

Styrelsemöte 

KCläger/Test/Skidåkn/Pad

dl 

Styrelsemöte 

Styrelsemöte 

 

 

 

 

PIV 

Näsets PK/PIV 

PIV 

PIV 

 

 

Telefon 

Göteborg 

Telefon 

Telefon 

 

 

 

 Kommentarer: För första gången arrangerade PIV ett mycket lyckat påskträningsläger i 

Portugal med 24 st deltagare inklusive ledare. Stort tack till Jörgen Thorén, Alexina Thorén-

Williams, Anders Thorn, Annika Löf för arbetet med samordning, bokning och ledarskap.  

 

PIV deltog med ett lag på besättningsregattan I Katrineholm under fint ledarskap av Markus 

Andersson. 

 

En hel del administrativt arbete har nedlagts på att ta fram förslag till en sammanslagning av 

Västsvenska-, Västergötlands- och Hallands Kanotförbund till ett ”Västra Kanotförbund”. 

Remisshandlingar för detta har skickats ut till samtliga berörda föreningar i distrikten som är 

anslutna till SKF. 

 

En paddelmaskin har inköpts av PIV för idrottslyftsmedel från SKF. Målsättningen är att 

placera maskinen på Göteborgs universitet och att där bygga upp en verksamhet för test och 

träning som kan komma kanotister inom distriktet till godo. 

 

Styrelsen 2016 Kungälv 12 mars 

Ola Isaksson Ordförande Roger Gustafsson Bengtsfors Bois 

Irén Olsén  Kassör Lars Johansson  Huskvarna KK 

Jörgen Hanson Sekreterare Catarina Jonsson Hindås KF 

Anna Lindeblad Trollhättan Anders Löf Tibro KK 

Magnus Mattson Mårn  Jönköpings KK  Karin Falk SKF 

Daniel Nyberg Kungälvs KK  Henric Flodin Näsets PK 
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Bilagor  

 

Rapport från Stefan Gustafsson, ledamot i Internationella Kanotförbundets 

Maratonkommitté 
Långsiktighet och utveckling 

ICF Maratonkommitté lever upp till ICF-devisen ”Allways Moving Forward”. Jag har varit 

med 8 år och är nu omvald till ytterligare en period på 4 år. Vi har, under dessa år förändrat de 

internationella världscup- och mästerskapsloppen i grunden.  Loppen, som tidigare gick över 

42 kilometer på lång bana (ett eller ett par varv och ibland med ett kortare spurtvarv), går nu 

på en bana kring 4-5 km med lyft vid huvudläktaren där även start och mål är beläget. Loppen 

blir därmed intressantare och utmanande, även tekniskt.  

 

Vi har även utvecklat sättet att presentera sporten på, med Web-TV (eller TV) sändningar där 

i stort sett hela loppet kan följas, med fokus på taktik, spännande moment och såklart på de 

aktiva och deras sätt att hantera utmaningarna. Utvecklingen har varit mycket uppskattad, av 

aktiva, media och publik. Med en sådan utveckling läggs även en grund för ett bättre 

kommersiellt samarbete med sponsorer, vilket behövs för ekonomin inom ICF är ytterligt 

begränsad och särskilt för icke olympiska grenar. 

 

De senaste två åren har ”Short Track Marathon” introducerats, en gren som från början är ett 

svenskt initiativ. Redan under sent 90-tal och tidigt 2000-tal provade vi i Sverige, bland annat 

som alternativ till 75-meters cupen vid sprint-SM. De som körde SUC- JUC och 

seniortävlingarna i Vaxholm de två senaste åren vet vad vi menar. Inom ICF körs världscup, 

tre varv över totalt c:a 3 km i heat om max 10 kanotister och i princip samma upplägg som i 

skidsprint. Grenen är fortfarande inte VM-distans, men det kommer vi från kommittén att 

arbeta för till nästa ICF-kongress. 

 

Utvecklingen har inneburit, och innebär, ett intensivt arbete efter en långsiktig strategisk plan. 

Det omfattar både rent praktiska delar med regler, manualer och instruktioner för allt som 

behövs för stora mästerskap och global utveckling, liksom utbildning av funktionärer och 

genomförande av de internationella mästerskapen och uppföljning av andra lopp som är med i 

den internationella kalendern. Allt sköts i nära samarbete med kollegorna i kommittén och 

med ICF styrelse och kansli för att koordinera och skapa drag framåt. Genom detta har ett 

brett och förtroendefullt kontaktnät byggts upp, till gagn även för svensk kanots utveckling.   

 

 

 

 

http://www.canoeicf.com/sites/default/files/styles/simple_gallery_full/public/simple-gallery/20150912-01792_gyor.jpg?itok=tl663Pka
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Kommitténs arbete  

Kommittéerna inom ICF är ytterst ansvariga för 

utveckling av sporten globalt samt för 

internationella mästerskap och världscuper. Hur 

man än jobbar är man därför beroende av starka 

framåt arrangörer ute i världen för att 

arrangemangen ska bli riktigt bra så att sporten 

därmed utvecklas. Det finns ingen central stab 

och ICF kansli är litet.  En mycket stor del av 

kommitténs arbete är därför att leda 

arrangörerna rätt, följa upp förberedelsearbetet 

och att genomföra arrangemangen på plats när 

det sker. Det är ju nya arrangörer varje gång, 

med ofta oerfarna ideella funktionärer och 

ledare, vilket skapar extra utmaningar. 

Undertecknads roll i kommittén är främst 

ansvar för Sport Presentation, vilket innebär 

utveckling av TV- och Web-TV koncepten, utveckling av arenan och hur sporten presenteras 

där, liksom utveckling av koncept för kommentatorsarbete, både i TV/WebTV och på arenan. 

Dessutom all teknik som där ingår. För att skapa bästa möjliga förutsättningar behöver även 

själva tävlingarna successivt anpassas för att bli medialt attraktiva, vilket ger arbetet i 

kommittén en bra dynamik.  

 

Varje sport måste säkerställa att intresset utvecklas så att sporten växer. Attraktionskraften i 

den mediala konkurrensen är viktig, både för att locka aktiva och publik. Samtidigt ska ju det 

idrottsliga ligga i fokus. Det har under året varit själva grunden för kommitténs arbete.  

En viktig del i vårt arbete är att uppmuntra nationer, städer, klubbar etc. att söka de stora 

arrangemangen. Med utgångspunkt i dessa ansökningar väljs arrangemang ut, också det en 

grannlaga process. Därefter stöttar vi 

arrangörer i deras arbete att svara mot de 

relativt omfattande krav som behöver 

uppfyllas, inte minst vad avser banor, 

arena, sport presentation, logi och 

organisationens kvalitet.  

Sverige har bra och erfarna 

tävlingsarrangörer och jag vill verkligen 

uppmana att söka ett stort internationellt 

maratonarrangemang! Ni kan räkna med 

mitt stöd, ända från ansökning till 

genomförande. 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.canoeicf.com/sites/default/files/styles/simple_gallery_full/public/simple-gallery/20150911-01546_gyor.jpg?itok=gU3sEZ6y
http://www.canoeicf.com/sites/default/files/styles/simple_gallery_full/public/simple-gallery/20150911-00775_gyor.jpg?itok=wWKwMtSx
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Arbetet under 2016 - rapport 

Huvudsakliga uppgifter 2016: 

 Genomförande av VM (Tyskland), EM 

(Spanien) och Världscup (Portugal), som 

ansvarig för Sport Presentation, inkluderande 

Web-TV och kommentering. 

 Tagit fram ICF Sport Presentation Manual och 

koncept för utveckling av kommentering av 

kanot. Manualen är en heltäckande 

”instruktionsbok” för hur man bygger upp en bra presentation av sporten, inkluderande 

marknadsföring, arenan, Live-stream och Web-TV sändningar, resultatservice, sociala 

media, interaktionen mellan kommentering och musik för att skapa variation, spänning 

och en bra atmosfär, och allt annat som hör till för att få spännande, lockande och 

trivsamma upplevelser av våra arrangemang. Den är den enda som finns inom ICF, har 

fått bra recensioner och används även inom andra discipliner och av flera större kanot-

nationer.  Manualen bifogas denna rapport och kan såklart användas även för svenska 

arrangemang, och då inte endast maraton.  

 Färdigställt det digitala tid- och resultatsystemet ViewLaps, som ger automatiska resultat 

och tider längs banan. Ny teknik ger det enda system som finns för sporter på vatten med 

höga krav på detaljupplösning för direkt redovisning av tid och placering under pågående 

lopp. 

 Bidragit vid anpassning av regler för att skapa spännande, utmanande och rättvisa lopp. 

Bland annat vidareutveckling av Time-penalties” i stället för diskningar vid regelbrott. 

 Bidragit att utveckla Short Track Marathon för internationella mästerskap. I år 

genomfördes för andra året i följd distansen på världscup, med mycket bra resultat. 

 Tagit fram ett utkast till finansiellt koncept för hur att göra sporten mer kommersiellt 

gångbar genom att öka förståelsen hor arrangörer för kommersiella drivkrafter och för vad 

som kan skapa intresse från sponsorer att skapa en affärsrelation för samarbete med kanot. 

Detta arbete kommer att fortsätta under de kommande åren. 

 Bidragit vid utvecklingen av ett olympiskt koncept för maraton och promota detta inom 

ICF för vidare arbete med IOK. 

 Bidragit vid utveckling av koncept för tillväxt, det vill säga fler deltagande länder och 

aktiva vid internationella mästerskap och tävlingar 

 Vidareutveckla World Marathon Series, som är en serie där kanotvärldens klassiska 

långlopp ingår, lopp på alla kontinenter och under året för första gången inkluderande 

Kina.  

 Tillsammans med kollegorna i kommittén tagit fram en ny strategisk utvecklingsplan för 

de närmaste 4 åren. 

Det är mycket arbete bakom det som syns utåt, de internationella arrangemangen. Den totala 

arbetsinsatsen årligen ligger kring fyra heltidsveckor, utöver allt det arbete som görs löpande. 

Allt sker ideellt – inom ICF utgår inga arvoden.  

http://www.canoeicf.com/sites/default/files/styles/simple_gallery_full/public/simple-gallery/20150912-02038_gyor.jpg?itok=LWUb3J1G
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Slutord 

Ett långt liv inom internationell maratonverksamhet som tävlingskanotist, ledare, VM-

organisatör med mera, och parallellt med det ett brett yrkesliv, har givit erfarenhet som 

behövs för att vidareutveckla sporten internationellt.  Jag är tacksam för att få möjlighet ge 

tillbaka till en sport som givit så mycket under så många. Det är en stark drivkraft att fortsätta. 

En annan är tillfälle att förverkliga alla de möjligheter vår fina sport har i bra internationell 

kamratskap som spänner över alla generations- och kulturgränser. Samtidigt ger arbetet inom 

ICF mycket erfarenhet och kunskap samt ett mycket brett kontaktnät i kanotvärlden och inom 

ICF. Det kan svensk kanot dra nytta av i än större utsträckning framöver, på många olika sätt.  

Stefan Gustafsson 

 

 
 

 

Renate Csay, Ungern, maraton-

drottning som dominerat under 

mer än ett decennium.  

Hank Mc Gregor, supermannen 

från 2017 års VM-organisatör 

Sydafrika. Hank har varit oslagbar 

i VM under flera år och vann både 

K1 och K2 2016. 

http://www.google.se/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwi9qo3M26bSAhXLlCwKHWvGA68QjRwIBw&url=http://www.canoeicf.com/event/2015-icf-canoe-marathon-world-championships&bvm=bv.148073327,d.bGg&psig=AFQjCNFx2jBjjl_2VYOfKwjFAQDIXR54fw&ust=1487956303529033
http://www.google.se/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwjQztef3KbSAhXCWSwKHT85Cs4QjRwIBw&url=http://mockepaddling.com/news/mcgregor_and_mocke_strike_gold/&bvm=bv.148073327,d.bGg&psig=AFQjCNFx2jBjjl_2VYOfKwjFAQDIXR54fw&ust=1487956303529033

